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Öğrenciler yine cemaat
yurtlarına mı gitsin?
Konut kiraları, İstanbul’da en büyük sıkıntılardan biri olarak görülüyor. Genel, öğrenci ve 
yabancı nüfusu açısından Türkiye’nin bir numarası olan İstanbul’da kira fiyatları, ‘kont-
rolden’ çıkmış durumda. Tüm bu yaşananların üstüne bir de üniversitelerin açılmasına 
sayılı günler kala ev kiralarına, özel yurt ve apart fiyatlarına yapılan zamlar isyan ettirdi. 

İstanbul’un bazı bölgelerinde 
yaşanan kira artışları, kiralık da-
ire arayanları isyan ettirdi. Mülk 
sahipleri kiraların yükselmesi 
nedeni ile kiracı çıkarma yolunu 
seçiyor. Kiracılar ise ev bulmakta 
zorlanıyor. Bazı semtlerde ya 
ev bulunamıyor ya da bulunan 
evlerin kiraları ‘keşke bulmasay-
dık’ dedirtiyor. Eski ya da içerisi 
neredeyse dökülen evlere biçilen 
kira fiyatları ise vatandaşı çile-
den çıkartıyor. ■ 3’TE

Murat Cirav: İBB’nin projeleri
Çekmeköy’e vizyon katıyor

CHP Çekmeköy ve İBB Meclis Üyesi Murat Cirav CHP Çekmeköy Grup 
Başkanvekili Ünal Bellek ile birlikte İstanbul Büyükşehir Belediye-

si’nin ilçede hayata geçirdiği projeleri yerinde gezdik. ■ 4’TE

İmamoğlu isimsiz
kahramanlarla bir araya geldi

İBB Baş-
kanı Ekrem 

İmamoğlu 
orman yan-

gınlarıyla 
mücadelede 

‘isimsiz kah-
ramanlar’ 

olarak anılan 
İBB personeli 
ve aileleriyle 
bir araya gel-

di. ■ 13’TE

Trafik fırsatçıları 
cana mâl olacak

Trafiğin sıkıştığı noktalarda ve 
kırmızı ışıkta yavaşlayan araç-

ların arasında dolaşarak sey-
yar satıcılık ve dilencilik yapan 

kişiler hem kendi hayatlarını 
hem sürücülerinkini tehlikeye 

atıyor. E80 Karayolunda kame-
ramıza yansıyan görüntüler 

durumun vahametini ortaya 
koyuyor. ■ 3’TE

Esenyurt’ta bir ilk:
Ortak akıl ortak bütçe

Esenyurt Belediyesi bir ilke imza 
atılarak sivil toplum kuruluşu yöne-
ticileri ve mahalle muhtarlarıyla bir 

araya gelindi. Esenyurt Belediyesi 
Kültür Merkezi’nde gerçekleştirilen 
kahvaltılı toplantıda Belediye Baş-

kanı Kemal Deniz Bozkurt, ilçenin 
bütçesini ve hizmet önceliklerinin 

birlikte belirleneceğinin vurgusunu 
yaptı. ■ 15’TE

İYİ Parti İlçe Başkanı Ahmet Ünal:
Şişli’miz iyi yönetilmeyi hak ediyor

İYİ Parti Şişli İlçe Baş-
kanlığı, ilçedeki çalışma-
larını aralıksız sürdürüyor.  
Şişli’nin yirmi beş mahalle 
muhtarıyla bir araya gelmek 
amacıyla İYİ Parti Şişli İlçe 
Başkanlığı’nın Point Hotel’de 
düzenlediği kahvaltılı toplan-
tıya,  İYİ Parti Genel Başkan 
Yardımcısı Bahadır Erdem, İl 
Başkanı Buğra Kavuncu ve İYİ 
Parti Şişli İlçe Başkanı Ahmet 
Ünal katılırken, toplantıda 
ilçede yaşanan sorunlar dile 
getirildi.■ 14’TE

Kellik kader değil
Şişli’de Esentepe Mahalle-

si’nde hizmet veren Replay Hair 
Sağlık Danışmanlık Hizmetleri 
İşletme Müdürü Eray Ülker ve 
Saç Ekimi Uzmanı Soner Kal-
mak saç ekimi hakkında merak 
edilenleri gazetemiz okuyucula-
rı için anlattı. ■ 20’DE

Revival
Konserleri başladı

Beşiktaş Belediyesi, Getir ana 
sponsorluğunda ve +1 katkılarıyla 
Türkiye’nin önde gelen müzisyenlerini 
Revival Konserleri  ile bir araya getiri-
yor. 5 Eylül’e kadar sürecek etkinliğin 
ilk konserinde Moğollar, Sanatçılar 
Parkı’nda sahne aldı. ■ 15’DE

Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal 
Çebi, Galatasaray Başkanı Burak Elmas’la 
birlikte Küçükçekmece Galatasaray Kürek 
Tesisleri’nde bir araya geldi.■ 9’DA

Çebi, Galatasaray Başkanı 
Elmas’la bir araya geldi

30 Ağustos Zafer Bayramı Bu yıl 99’uncu yıl 
dönümünde Maltepe Belediyesi tarafından 
düzenlenen etkinliklerle coşkuyla kutlana-
cak. Maltepe Belediye Başkanı Ali Kılıç’ın 

katılımıyla önce Fener Alayı yürüyüşü yapı-
lacak, daha sonra uçurtma şenliği ve Sattas 

konseri düzenlenecek. ■ 10’DA

Kartal’da Ceza rüzgarı
Kartal Belediyesi tarafından Büyük Ta-

arruz ve 30 Ağustos Zafer Bayramı’nın 99. 
yıl dönümüne özel olarak hazırlanan “Bazı 
Zaferler Sonsuza Dek Kutlanır”  etkinlikleri 
Ceza konseriyle başladı. ■ 7’DE

Özyurtlar Holding 
felaket bölgeleri 
için kolları sıvadıiçin kolları sıvadı
Özyurtlar Holding Ege 
bölgesinde ve Karadeniz’de 
birçok noktada yaşanan fe-
laketlere duyarsız kalmaya-
rak yardım ve destek olmak 
için harekete geçti.  ■ 11’DE

lansmanında
yıldızlar geçidi

Türkiye spor piyasasına 
Eskişehirspor forma sponso-
ru olarak hızlı bir giriş yapan 
Türk-Alman ortak kuruluşu MS 
SPORT'un tanıtım yapıldı ve 
hedefleri anlatıldı. ■ 13’TE

30 Ağustos Zafer Bayramı Bu yıl 99’uncu yıl 
coşkusu
Maltepe’de 30 Ağustos 
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Esareti kabul etmeyen 
ve kanının son 
damlasına kadar 
savaşarak bu zaferi 
bize armağan eden 
tüm şehit ve 
gazilerimizi minnetle 
anıyorum. Zafer 
Bayramı'nız kutlu 
olsun...

Polat Tekstil
Yönetim Kurulu

Başkanı

MHP KÜÇÜKÇEKMECE İLÇE BAŞKANIMHP KÜÇÜKÇEKMECE İLÇE BAŞKANI

Seyfettin TİRYAKİ
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Elizan FİDAN

İstanbul’un bazı böl-
gelerinde yaşanan kira 
artışları, kiralık daire 
arayanları isyan ettirdi. 
Mülk sahipleri kiraların 
yükselmesi nedeni ile 
kiracı çıkarma yolunu 
seçiyor. Kiracılar ise ev 
bulmakta zorlanıyor. 
Bazı semtlerde ya ev bu-
lunamıyor ya da bulunan 
evlerin kiraları ‘keşke 
bulmasaydık’ dedirtiyor. Eski 
ya da içerisi neredeyse dökülen 
evlere biçilen kira fiyatları ise 
vatandaşı çileden çıkartıyor.
ÖĞRENCİLER İSYAN ETTİ

Kira fiyatlarının yüksel-

mesindeki bir diğer etken ise 
üniversitelerin tekrardan yüz 
yüze eğitime geçecek olması. 
Alınan yüz yüze eğitim kara-
rıyla birlikte ev kiraları, özel 
yurt ve apart fiyatlarına yapılan 
zamlar üniversite öğrencileri is-
yan ettirdi.  Zor durumda kalan 

öğrenciler tepkilerini #kampüs-
teçadır etiketiyle gösterdi. 
“CEMAATLERİN YURTLARINDA 
KALMAYA MECBUR ETTİLER”

Bir sosyal medya kullanıcısı 
öğrencilerin barınma sorununu 
devletin çözmesini gerektiğini 

belirttiği paylaşı-
mında şu ifadelere 
yer verdi: “Öğren-
cilerin barınma 
sorununu devlet 
çözmelidir. Daha 
önce de benzer 
politikalarla öğ-
rencileri tarikat ve 
cemaatlerin yurt-
larında kalmaya 

mecbur ettiler. 
Öğrencilere hiç seçenek bırak-
mıyorsunuz, #kampüsteçadır 
mı açsınlar?”

Türkiye'de sosyal medya 
gündemine ilk sıraya yükse-
len tepkilerden bazıları şöyle:

Avcılar’da bir İETT çalışanı yolcu, klima-
nın çalışmamasından dolayı hareket et-
meyen İETT sürücüsüne, tepki gösterdi. 

26 Ağustos Perşembe günü Avcılar İstan-
bul Üniversitesi durağı önünden saat 14.10’da 
hareket etmesi gereken 142 numaralı İETT 
aracı, klimasının çalışmamasından dolayı 
yolcu almadı.  Durağın önünde yolcu kuyruğu 
olurken aracın hareket etmemesine yolcular 
arasındaki bir İETT Personeli, tepki gösterdi. 
Sıcak havada bu kadar vatandaşın 40 dakika 
beklemesini eleştiren personel, “Bu sıcak 
havada 40 dakika diğer aracı beklemektense 
arabanın içinde gölgede gidelim. Şehirlerara-
sı mı yolculuk ediyoruz?  Ne dedimse almadı.” 
dedi. 
“KENDİ PERSONELİ OLDUĞUM FİRMA OLSA 
BİLE KIZIYORUM”

Personel, sürücünün inisiyatifini kulla-
nabileceğini vurgularken, “İETT şoförüne 
‘Aracın neyi var?’ diye sordum. Verdiği cevap 
‘Kliması çalışmıyor.’ oldu. Ben klimacı ve 
motorcuyum, kliması çalışmıyorsa aracın 
gidememe sıkıntısı yok. Camları açalım 
sıkıntı olmaz hatta üst kapakları açalım idare 
eder. Bu sıcak havada 40 dakika diğer aracı 
beklemektense arabanın içinde gölgede gide-
lim. Şehirlerarası mı yolculuk ediyoruz?  Ne 
dedimse almadı. Sürücünün niyeti kötüydü.  
Orada ‘Klimam çalışmıyor isterseniz binip 
gidelim’ diye inisiyatif kullanabilirdi.  Kendi 
personeli olduğum firma olsa bile kızıyorum. 
Burada sanki belediyeye karşı kışkırtma gibi 
bir durum vardı”  ifadelerinde bulundu.  İETT 
personeli Beyaz Masa ekibini arayarak sürü-
cüden şikayetçi olduğunu bildirdi.  ■ SÜLEY-
MAN ÇAY / KENT YAŞAM

Öğrenciler yine cemaat
yurtlarına mı gitsin?
Konut kiraları, İstanbul’da en büyük sıkıntılardan biri olarak görülüyor. Genel, öğrenci ve yabancı nüfusu açısından 
Türkiye’nin bir numarası olan İstanbul’da kira fiyatları, ‘kontrolden’ çıkmış durumda. Tüm bu yaşananların üstüne bir 
de üniversitelerin açılmasına sayılı günler kala ev kiralarına, özel yurt ve apart fiyatlarına yapılan zamlar isyan ettirdi. 

Trafik fırsatçıları 
cana mâl olacak
Trafiğin sıkıştığı noktalarda ve kırmızı ışıkta yavaşlayan 
araçların arasında dolaşarak seyyar satıcılık ve dilencilik 
yapan kişiler hem kendi hayatlarını hem sürücülerinkini 
tehlikeye atıyor. E80 Karayolunda kameramıza yansıyan 

görüntüler durumun vahametini ortaya koyuyor.

Öyle bir meslek 
düşünün ki en az 
mesai harcayan 
kişi günde orta-
lama 150 ile 200 
lira arası para 
kazansın. Günde 
üç-dört saat çalış-
sın, haftada iki 
gün dinlensin ve 
bir cümlenin ardı-
na sığınsın: “Allah 
rızası için bir sada-
ka.” İstanbul’un birçok 
noktasında bu şahıslarla 
karşılaşmak mümkün, 
özellikle de trafikte ana 
arterleri mesken edinen 
dilenciler trafiği aksat-
malarının yanı sıra hem 
kendi hayatlarını hem de 

diğer sürücüleri teh-
likeye atıyorlar.

SEYYAR SATICI-
LAR DA CABASI

Trafikte 
yaşanan dilenci 
probleminin yanı 
sıra aynı bölge-
de su, simit gibi 
ürünler satan sey-

yar satıcılar da aynı 
tehlikeyi yaratan 

bir diğer faktör. E80 
karayolu İkitelli mevkiin-

de çektiğimiz görüntüler 
durumun vahametini or-
taya koymakla beraber buz 
dağının sadece görünen 
kısmı. ■ İSA KARAARSLAN 
/ KENT YAŞAM

İkitelli'de büyük panik: Bina çöktü
İkitelli Masko Sanayi Sitesi’nde bir binanın çökmesi büyük paniğe sebep oldu.

İstanbul İkitelli'de Masko Mobilyacılar 
Sitesi'nde bulunan tek katlı mobilya ma-
ğazasında, yan taraftaki inşaatın istinat 
duvarının çökmesi sonucu çökme mey-
dana geldi. İhbar üzerine olay yerine çok 
sayıda itfaiye ve sağlık ekibi sevk edildi. 
Site Başkanı Mehmet Mutlu’dan edinilen 
bilgilere göre çökmenin sebebi yıkılan 
binanın hemen yanı başında yapılan 
inşaatın temel kazısı. 
İSTANBUL VALİLİĞİN'NDEN AÇIKLAMA 

İstanbul Valiliği yaptığı yazılı açık-
lamada, "Bugün saat 15.15’te alınan bir 
ihbarda; Başakşehir İlçemiz İkitelli Orga-
nize Sanayi Bölgesi MASKO Mobilyacılar 
Sitesi’nde tek katlı bir mobilya atölyesi-
nin çatısının çöktüğü bildirilmiştir. Olay 
yerine ivedilikle AFAD, İtfaiye, güvenlik 
ve sağlık ekipleri sevk edilerek çevrede 
gerekli güvenlik önlemleri alınmış olup, 
çalışmalar devam etmektedir. Alınan ilk 
bilgilere göre olayda yaralı ve can kaybı-
mız bulunmamaktadır." ifadeleri kullan-
dı. KENT YAŞAM

İETT şoförleri keyfi mi 

davranıyor?
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Adil ÇİFTÇİ
DİSK / GENEL-İŞ

İstanbul Avrupa Yakası
2 No’lu Şube Başkanı

İşgalden kurtuluşun zaferi olan 30 Ağustos'u
en içten dileklerimle kutlarken bu uğurda canını veren

tüm şehitlerimize Allah'tan rahmet diliyorum.
Atatürk'e ve silah arkadaşlarına minnetle...

İbrahim YILMAZİbrahim YILMAZİbrahim YILMAZ
Halkalı Şoförler ve Otomobilciler
Esnaf Odası Başkanı
Türkiye Şoförler Ve otomobilciler
federesyonu Başkan Vekili

Murat Cirav: İBB’nin projeleri
Çekmeköy’e vizyon katıyor

İstanbul Büyükşehir Belediyesi’nin Çekmeköy’ü 
Anadolu Yakası’nın cazibe merkezi haline getireceği 
projeleri bitme aşamasına geldi. Kısa bir süre sonra 
özellikle Çekmeköy’e İstanbul Büyükşehir Belediye-
si Park ve Bahçeler Müdürlüğü’nün çalışmalarıyla 
kazandırdığı Kent Ormanı Projesi sayesinde 333 bin 
815 metrekarelik yeşil alan Çekmeköylülerin hizmeti-
ne sunulacak. İstanbul Büyükşehir Belediyesi’nin bu 
büyük projesi başta olmak üzere diğer çalışmalarıyla 
ilgili bilgi aldığımız CHP Çekmeköy ve İBB Meclis Üyesi 
Murat Cirav projelerin tamamlanmasını heyecanla 
beklediklerini söyledi. 
İBB’NİN DOĞA KAMPI ÇEKMEKÖY’DE

İlçeye yaptığımız ziyaret sırasında bu yaz çocukla-
rın tatillerine renk katan İstanbul Büyükşehir Beledi-
yesi Doğa Kampı’nın Çekmeköy’deki Orman Bakanlı-
ğı’na bağlı Nişantepe Orman Park’ında devam ettiğini 
gördük. CHP Çekmeköy ve İBB Meclis Üyesi Murat 
Cirav ve Çekmeköy Belediyesi CHP Grup Başkanvekili 
Ünal Bellek ile birlikte Büyükşehir Belediyesi’nin 
doğa kampını gezdik. İBB Doğa Kampı, muhtarlar 
aracılığıyla belirlenen ve İstanbul’un 39 ilçesindeki 
çocuk ve gençlerin birbirleriyle kaynaştırmaları, erken 
yaşta sorumluluk duygusu, takım ruhu ve sportif 
bilinç kazanmaları amacıyla düzenleniyor. Çekmeköy 
Nişantepe Orman Parkı’nda düzenlenen Doğa Kam-
pı’na ilginin yoğun olduğunu belirten Cirav, ailelerden 
geri dönüşlerin çok olumlu olduğunu belirterek, bu 
etkinliği gerçekleştiren İBB’ye teşekkür ettiklerini 
dile getirdi. Kamp boyunca okçuluk dersleri, bisiklet 
turları, koşu gibi eğlenceli ve eğitici serbest zaman 
aktiviteleriyle çocukların kaliteli zaman geçirdiklerini 
de belirten Cirav, doğa kampına Çekmeköylüler olarak 

ev sahipliği yapmaktan memnuniyet duyduklarını 
ifade etti. 
SEYİR TEPESİ, ÇEKMEKÖY’Ü CAZİBE MERKEZİ YAPACAK

Cirav ve Bellek ile birlikte Çekmeköy’e gerçekleş-
tirdiğimiz ziyaretimizin ikinci durağı ise yapımı 30 
Ağustos’ta tamamlanması planlanan Çekmeköy Seyir 
Tepesi Projesi oldu. İstanbul Büyükşehir Belediyesi 
Park ve Bahçeler Müdürlüğü’nün Çekmeköy’de 333 
bin 815 metrekare olan proje alanı ile İstanbul’a ka-
zandırmak istediği kent ormanı projesi kapsamında 
bulunan Çekmeköy Seyir Tepesi, Çekmeköy’e önemli 
bir vizyon kazandırmak hedefiyle tasarlanmış. Proje 
tamamlandığında Çekmeköy’ün adeta bir cazibe 
merkezi olacağını ifade eden İBB Meclis Üyesi Murat 
Cirav, “Çekmeköylü hemşerilerimiz başta olmak üzere 
İstanbul’un her yerinden insanları ilçemize çekecek 
bu proje için de İstanbul Büyükşehir Belediyemize te-
şekkür ediyoruz. Bu projeyle ilçemize bir kent ormanı 
kazandırılacak ve ilçede yaşayan vatandaşlarımız için 
aileleriyle, çocuklarıyla gelip nefes alabilecekleri bir 
alan yaratılmış olacak. Burası daha önce atıl durumda 
idi ve kullanım konusunda zorluklara sahip bir alandı. 
Yüksekliği 15 metre genişliği 50 metre olan Seyir 
Kulesi projesinde yürüyen merdiveninden ya da döner 
yürüme bandından seyir tepesine rahat bir şekilde çı-
kılabilecektir. 360 derece panoramik bir görüş alanına 
kule manzarası İstanbul her açıdan görülecek.” diye 
konuştu.
“ÇEKMEKÖY, ARTIK DAHA SOSYAL BİR İLÇE OLMALI”

“Çekmeköy, Çekmeköy’de yaşayan insanların ya-
tak odası gibi” diyen Cirav, “Burada yaşayan insanla-
rın gün içinde dahil olabilecekleri hiçbir sosyal aktivite 

yok. Tiyatro yok, sinema yok, doğru dürüst yemek 
yiyebilecekleri, eğlenebilecekleri bir yer yok. Müzemiz 
yok, kütüphanemiz yok. Olsa da çok az. İnsanlar bu 
tür ihtiyaçlarını karşılayabilmek için çevre ilçelere 
gidiyorlar. İstanbul Büyükşehir Belediyesi ilçenin 
özellikle bu tür ihtiyaçlarını karşılamak için bu an-
lamda önemli bir adım atmıştır. Özellikle sosyalleşme 
açısından bu projenin ilçemize büyük katkısı olacağını 
düşünüyor, bu tür projelerin devamını diliyorum.” 
diye konuştu. 
 “SERİNDERE ISLAH EDİLDİ,
ATIK SULAR ARTIK DEREYE AKMIYOR”

Son olarak Çekmeköy’ün kanayan yarası Serindere 
Islah çalışmalarıyla ilgili konuşan Cirav, “Olası bir 
sel taşkının önlemek amacıyla İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi’nin Serindere’de başlattığı ıslah çalışmala-
rını önemsiyoruz.  Yaklaşık 2,2 kilometrelik bir alanda 
başlayan çalışmalarla bölgede özellikle atık suların yol 
açtığı kötü kokular da son bulacak. Atık suların dereye 
akması engellenecek. Yetersiz menfezler ve kesintiler 
nedeniyle derede zaman zaman taşkınlar meydana 
geliyordu. Dere ıslahı tamamlandıktan sonra burası 
yaşam vadisine dönüştürülecek. Bölgede yaşayan 
halkımızın beklediği bir çalışmaydı. Bu çalışmayla da 
Çekmeköy’de yaşanan önemli bir sorun sonu buldu.” 
şeklinde konuştu. 

Son olarak gazetemize de ziyaretimizden dolayı te-
şekkür eden CHP Çekmeköy ve İBB Meclis Üyesi Murat 
Cirav, “Kent Yaşam gazetesine özellikle yaptığı haber-
lerle kentin sorunlarına çözüm üretmek amacıyla yap-
tığı katkılarından dolayı teşekkür ediyor, iyi yayınlar 
diliyorum” dedi. ■ FİDAN UĞUR / KENT YAŞAM

CHP Çekmeköy ve İBB Meclis Üyesi Murat Cirav CHP Çekmeköy Grup Başkanvekili Ünal Bellek ile birlikte İstanbul Büyükşehir Bele-
diyesi’nin ilçede hayata geçirdiği projeleri yerinde gezdik. İBB’nin Çekmeköy’e vizyon katacak projeleri ile ilçeyi Anadolu Yaka-
sı’nın cazibe merkezi haline getireceğini belirten meclis üyeleri, tüm projeler için İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu’na teşekkür etti
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Bağcılar Bele-
diyesi’nin hizmete 
sunduğu Nostalji 
Bahçelerinin ilki olan 
Üzüm Bağı’nda hasat 
heyecanı yaşandı. 
Düzenlenen bağ bozu-
mu etkinliğinde her 
yaştan ve kesimden 
ilçe sakinleri bir araya 
gelirken üzüm bağında 
hasat büyük bir coşkuy-
la yapıldı. Etkinlikte 
Bağcılar Kaymakamı 
Mustafa Eldivan Bele-
diye Başkanı Lokman 
Çağırıcı topladıkları 
üzümleri yanındakiler-
le paylaştı.
ELDİVAN: SEMBOLİK 
BİR ANLAM TAŞIYOR

Üzüm bağını çok be-
ğendiğini dile getiren Bağ-
cılar Kaymakamı Eldivan, 
“Burada önemli olan şehrin 
ortasında Anadolu kültü-
rünü yaşatmak ve çocukla-
rımıza da üzümün, cevizin 
nasıl ve nerede yetiştiğini 
göstermek. Bu açıdan bura-
sı sembolik bir anlam taşı-
yor. Güzel etkinlikten dolayı 
da belediyemize teşekkür 
ediyorum.” dedi.
ÇAĞIRICI: KOMŞULARIMIZ-
LA BİRLİKTE YETİŞTİRİYO-
RUZ

Sancaktepe Mahalle-
si’nde eskiden üzüm bağı 
olduğu için buraya nos-

talji amaçlı bir üzüm bağı 
inşa ettiklerini söyleyen 
Belediye Başkanı Çağırıcı, 
“Üzüm bahçemiz gerçekten 
de güzel mahsul veriyor. 
Her şeyden önce vatan-
daşlarımızın nefes alacağı 
bir ortam. Ailece piknik 
yapıyorlar. Çocuklarımız 
meyvelerin nasıl yetiştiğini 
burada görüyor. Komşuları-
mızla birlikte yetiştiriyoruz. 
Hemşerilerimizin sevgile-
rinin buradaki meyvelerin 
gıdası ve gübresi olduğu-
na inanıyorum. Beraber 
koruduğumuz meyveleri de 
hemşerilerimizle birlikte 
güzel ortamda topluyoruz, 
hasat ediyoruz.” dedi.

EMNİYET VE SAĞLIK ÇALI-
ŞANLARINA İKRAM EDİLDİ

Toplanan üzümlerden 
bir kısmı kazanlarda kayna-
tılarak pekmeze dönüştü-
rüldü. Elde edilen pekmez 
de özellikle koronavirüs 
döneminde tüm gücüyle 
mücadele eden güvenlik 
güçlerine ve sağlık çalışan-
larına ikram edildi. Progra-
ma; Eldivan ve Çağırıcı’nın 
yanı sıra, İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Mustafa Yılmaz, 
İlçe Müftüsü Celal Büyük, 
İlçe Emniyet Müdürü Hasan 
Demirbağ, meclis üyeleri ve 
muhtarlar da katıldı. 

n KENT YAŞAM

Ümraniye Belediyesi, 
gençlerin kültürel, sosyal ve 
kişisel gelişimine katkı sağlama 
hedefleri doğrultusunda Gençlik 
Atölyeleri’nin yapım çalışma-
ları başladı. Ümraniye Belediye 
Başkanı İsmet Yıldırım konuyla 
ilgili yaptığı açıklamada “Biz 
yatırımımızı binalara değil, 
gençlerimize yapıyoruz.” dedi.

Ümraniye Belediye Başkanı 
İsmet Yıldırım’ın talimatıyla, 
gençlerin kültürel, sosyal ve ki-
şisel gelişimine katkı sağlaması 
hedefleri doğrultusunda Gençlik 
Atölyeleri’nin yapım çalışma-
ları başladı. Ümraniye Millet 
Bahçesi’nde yapımına başlanan 
Gençlik Atölyeleri’nde; robo-
tik kodlama, yazılım, eğitim 
sınıfları, sanat atölyesi, müzik 
atölyesi, hobi akıl oyunları ve 
kitap kafe gibi mekânlar oluştu-

rulacak. Projede ayrıca; sinema 
ve seminer salonu, açık hava 
etkinliklerinin yapılması için de 
amfi tiyatro ve açık spor alanları 
yer alacak. Atölye çalışmaları, 
iki kattan oluşan dört binada 
gerçekleştirilecek.
“TÜRKİYE’YE ÖRNEK TEŞKİL 
EDECEK ÖNEMLİ BİR TESİS 
OLACAK”

Yapılan açıklamada projenin 
yapım çalışmaları tamamlandı-
ğında gençlerin sosyalleşmeleri-
ne ve farklı alanlarda bilgi sahi-
bi olmalarına katkı sağlayacağı 
ve tüm Türkiye’ye örnek teşkil 
edecek önemli bir tesis olacağı 
ifade edildi. Proje tamamen, 
Millet Bahçesi’nin doğal yapısı-
na uygun şekilde ahşap ve doğal 
tuğla kaplamadan yapılacak.

 “ÜMRANİYELİ GENÇLERİN 
EN SEVDİĞİ MEKÂN OLA-
CAK” 

Belediye Başkanı Yıldırım 
konuyla ilgili yaptığı açıklama-
da. “Gençlerimiz için önemli 
bir projeyi tamamlayıp, yakında 
hizmete açacağız. Yavrularımız, 
Millet Bahçemizde doğayla iç 
içe, hem kendilerini geliştirip 
hem de nitelikli vakit geçirecek. 
Geleceğimizi emanet edeceği-
miz gençlerimizin sosyal ve kül-
türel olarak gelişimine büyük 
önem veriyoruz. Biz yatırımımı-
zı binalara değil, gençlerimize 
yapıyoruz. Böylelikle onların, 
kötü alışkanlıklardan uzak dur-
malarına da önemli katkı sağlı-
yoruz. Bu atölyeler, Ümraniyeli 
gençlerin en sevdiği mekân 
olacak” dedi. n KENT YAŞAM

“Yatırımımızı binalara değil
gençlerimize yapıyoruz”

Üzümler emniyet ve sağlık 
personeli için toplandı

Bağcılar'da nostaljiyi yaşatmak için hizmete sunulan Nostalji Bahçelerinden 
olan Üzüm Bağı’nda “Bağ bozumu” etkinliği gerçekleştirildi. Üzümlerden kay-
natılarak elde edilen pekmezler emniyet ve sağlık çalışanlarına ikram edildi.
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ALİ DEVECİ ZAFER PARTİSİ KÜÇÜKÇEKMECE İLÇE BAŞKANI

Arife HATUNOĞLU
CHP KÜÇÜKÇEKMECE MECLİS ÜYESİ
KADIN KOLLARI MYK ÜYESİ

Trakya Rumeli Balkanlar Gönül 
Birliği Platformu Başkanı

Bahadır
GÖNENÇ

CHP Küçükçekmece
Belediye Meclis Üyesi

E K R E M  K AYA
CHP İBB ve KÜÇÜKÇEKMECE BELEDİYE MECLİS ÜYESİ

GRUP BAŞKAN VEKİLİ

Kartal Belediyesi Kültür ve Sosyal İşler Mü-
dürlüğü tarafından düzenlenen ve 6 gün sürecek 
olan “ Bazı Zaferler Sonsuza Dek Kutlanır” etkin-
liklerinin ilk günü, binlerce Kartallının Kartal 
Meydan’ında doyasıya coşkulu bir gece yaşadı. 
Konserin en büyük kitlesi; 2020 Mart ayından 
beri tüm dünyada olduğu gibi ülkemizde de etkili 
olan Covid -19 pandemisi sonrası uzun süre evde 
kalan ve sosyal ve kültürel etkinliklerden uzak 
kalan gençler olurken Rap Müziği’nin ünlü sesi 
Ceza’nın Kartal Meydan’ında verdiği konserle 
üzerlerine sinmiş olan kaygı ve stresi müziğin 
coşkusu ile attılar.
‘BÜYÜK ZAFER KARMA RESİM SERGİSİ’

‘Bazı Zaferler Sonsuza Dek Kutlanır’ sloganıyla 
hazırlanan etkinliklerin ilki Kartal Belediyesi Ana 
Hizmet Binası Fuaye Alanı’nda düzenlenen ‘Bü-
yük Zafer Karma Resim Sergisi’ oldu. 13 sanat-
çının, yağlı boya ve akrilik tarzıyla oluşturduğu, 
37 eserinin sergilendiği etkinlik, 5 Eylül’e kadar 
Kartallı sanatseverleri ağırlamaya devam edecek.
ÇOCUKLAR İÇİN ÖZEL ETKİNLİKLER

Kartal Belediyesi, Kartallı çocukları da unut-
madı. Yunus Mahallesi’nde bulunan Atatürk 
Parkı’nda düzenlenen bir birinden eğlenceli oyun 
ve aktivitelerle çocuklar gönüllerince eğlenme-
nin tadını çıkardı. Park alanına kurulan stant-
lar, oyun alanları ve eğitici-öğretici aktivitelerle 
kartallı minikler eğlenirken, aileleri de keyifli bir 
gün geçirme fırsatı buldu.
“BİR DAHA ZAFERLER 
YAŞAMAK ZORUNDA KALMAYALIM” 

Kartal Meydanı’na kurulan dev sahnede kar-

tallılarla buluşan ilk isimler İtiraf ve Myco oldu. 
Rap müzik alanında çalışmalarını sürdüren Kar-
tallı iki isim ile Ceza konseri öncesi dinleyenlere 
keyifli anlar yaşadı. Zafer Haftası’nın ilk gün ki 
konserin finalinde; Kartal Meydanı’nda toplanan 
başta özellikle büyük bir kalabalığın sahibi genç-
lerin görkemli tezahüratı eşliğinde sahneye Ünlü 
Rap Şarkıcısı Ceza çıkarak geçmişten günümüze 
bestelediği rap şarkılarını her yaştan hayranının 
eşliğinde söyledi. Konsere gelen dinleyicileri 
selamlayan ve ufak bir konuşma yapan Ceza; “Bu 
akşam burada olduğum için hem çok şanslıyım, 
hem çok mutluyum hem de heyecanlıyım. Bizi 
buluşturan herkese sonsuz teşekkürler. Başta 
belediyemiz olmak üzere Kartal Belediye Başka-
nımız Sayın Gökhan Yüksel’e ve bütün emeği 
geçenlere sonsuz teşekkürler. İnşallah her zaman 
denir ya bir daha zaferler yaşamak zorunda kal-
mayalım… Ama kazanacağımız tek zafer özgür-
lük ve barış olsun.” dedi.
“ÜLKEYİ AYDINLIK YARINLARA 
BU GENÇLERLE TAŞIYACAĞIZ”

Konserin sonunda sahneye Kartal Belediye 
Başkanı Gökhan Yüksel çıktı. Yüksel Ceza’ya bir 
plaket ve çiçek takdiminde bulunurken dinlemeye 
gelen binlerce her yaştan Kartallıya seslenerek:“ 
Zafer haftası kutlanmaya değer. Bu zaferler unu-
tulmayacak. Başta Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve 
silah arkadaşlarını minnet ve şükranla anıyoruz. 
‘Umut var, Barış var, Zafer var. O zaman inanma 
zamanı ‘diyorum. Bu mutlu günler devam edecek 
ve ülkeyi aydınlık yarınlara bu gençlerle taşıyaca-
ğız” dedi. n KENT YAŞAM

Kartal’da Ceza rüzgarı
Kartal Belediyesi tarafından Büyük Taarruz ve 30 Ağustos Zafer Bayramı’nın 99. yıl dönümüne 
özel olarak  hazırlanan “Bazı Zaferler Sonsuza Dek Kutlanır”  etkinlikleri Ceza konseriyle başladı. 
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Erkan ÖZKAYA
CHP KÜÇÜKÇEKMECE

BELEDİYE MECLİS ÜYESİ

Eser 
BOZKAYA

ZAFER PARTİSİ GİK ÜYESİ

İlimle Zafer , Bilimle Zafer,
Barışla Zafer ! Geçmişi
zaferlerle dolu bir milletin
ferdi olmanın haklı
gururunu yaşıyoruz.
Daha kazanacak çok
Zafer'imiz var.
30 Ağustos Zafer
Bayramınız kutlu olsun…

Fatih ÜSTÜNBAŞ
MALİ MÜŞAVİR ve BAĞIMSIZ DENETÇİ

ZAFER BAYRAMIMIZ

CHP KÜÇÜKÇEKMECE 
BELEDİYE MECLİS ÜYESİ

Gökhan AYGÜN

Çağdaş Yaşamı Destekleme 
Derneği’nden burs alan lise son sınıf 
öğrencisi kız çocuklarının üniversiteye 
hazırlanırken Sarıyer Akademi’nin 
hem online eğitim altyapısından hem 
de kaynaklardan yararlanması için 
protokol imzalandı. Sarıyer Belediye 
Başkanı Şükrü Genç, Çağdaş Yaşamı 
Destekleme Derneği Başkanı Prof. Dr. 
Ayşe Yüksel, Sarıyer Belediye Başkan 
Yardımcısı Hüseyin Coşkun, Sarıyer 
Akademi Müdürü Sami Görey ve 
dernek yönetiminin katıldığı toplan-
tıda konuşan Genç, “Türkan Saylan 
hocamızın yaktığı ışığı biz geleceğe 
taşımak zorundayız. Çünkü eğitim-
sizliğin bizi nerelere getirebileceğini 
örnekleriyle yaşayarak görüyoruz şu 
an” dedi.
“ÖĞRENCİLERİN YÜKSEKÖĞRENİME 
DEVAM ETMELERİ ÇOK ÖNEMLİ”

Toplantıda konuşan Çağdaş Yaşa-
mı Destekleme Derneği Başkanı Prof. 
Dr. Ayşe Yüksel, “Sarıyer Belediyesi’ne 
derneğimizin eğitim çalışmalarına 
destek verdiği için teşekkür ediyorum. 
Ana faaliyetlerimizden biri öğrencilere 
burs sağlamak. ‘Bir ışık da siz yakın’ 
projesi ile bugüne kadar 38 bin 614 
üniversite öğrencisini mezun edebil-
dik. 1997 yılından bu yana ülkemizin 

daha çok kırsal alanında okumak iste-
yen fakat ekonomik koşulları yetersiz 
olan kız çocuklarının eğitim bursu ile 
desteklendiği bir proje var. Bugüne 
kadar 98 bin 183 kız öğrenciye burs 
verebildik. Öğrencilerin yükseköğre-
nime devam etmeleri çok önemli. Ne 
yazık ki burs verdiğimiz öğrencilerin 
üniversiteye yerleşme başarıları yüzde 
20 civarında kalıyordu. Biz bunu 
yükseltmeyi hedefledik ve yaptığı-
mız araştırmada gördük ki Sarıyer 
Akademi, bu alanda çok başarılı. 
Hemen iletişime geçtik lise son sınıf 
öğrencileri için bir şey yapabilir miyiz 
diye konuştuk. Onlar da bu ülkenin 
eğitime ihtiyacı olan bütün çocukları 
için bu programı başlatmışlardı. Bir 
ön çalışma yaptık. 200’e yakın kız 
öğrencimizin üniversite sınavına ha-
zırlık aşaması oldu. Onların da güzel 
haberlerini almak üzereyiz. Bugün 
imzaladığımız protokolle de bundan 
sonra derneğimizin burs verdiği lise 
son sınıf öğrencilerinin üniversiteye 
hazırlanmasında destek çalışması 
yapılacak.
“BU İMZAYI ATMAK BİR ŞEREF”

Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü 
Genç ise şöyle konuştu; “ Bu protoko-
lü imzalamak gurur verici. Türkan 

Saylan hocamızın yaktığı ışığı biz gele-
ceğe taşımak zorundayız. Çünkü eği-
timsizliğin bizi nerelere getirebileceği-
ni örnekleriyle yaşayarak görüyoruz şu 
an. Nereye dokunabiliyorsak, nerede 
pozitif yarınlar inşa edebiliyorsak 
buralarda olmak bizim için çok önemli 
ki eğitim bunların başında geliyor. 
Biz eğitim kurumlarımızda öğrenciyi 
sadece ders çalıştırmak, sınava hazır-
lamanın ötesinde iyi insan olarak da 
yetiştirmeye çalışıyoruz. Özellikle kız 
çocuklarımıza böyle bir protokolle bir 
nebze de faydamız dokunursa aferin 
bize. Ben bu projenin çok faydalı olaca-
ğını düşünüyorum. Ayrıca bu online 
derslerin doğru yapılırsa nerelere gide-
ceğini de göstermiş olacağız. Böyle bir 
imzayı atmak benim için şereftir. 
SARIYER’İN DIŞINDA EĞİTİM VERME 
FIRSATI

Son olarak söz alan Sarıyer Akade-
mi Müdürü Sami Görey,  “Sarıyer Aka-
demi, artık Sarıyer’in dışına da eğitim 
verme fırsatı buluyor. Bu yüzden 
Türkiye çapında bütün kız çocuklarına 
ulaşma imkanı verdikleri için dernek 
yönetimimiz ve başkanımıza teşekkür 
ediyorum" diye konuştu. n KENT 
YAŞAM

Belediye Başkanı Mesut Üner’in Kızılca-
ali Mahallesi ziyaretine, Başkan Yardımcı-
ları, Meclis Üyeleri ve Birim Müdürleri ile 
birlikte Mahalle Muhtarı Ömer Engin’de 
katılım sağladı. Üner ve beraberindeki heyet 
adeta tüm mahallede ayak basmadık yer bı-
rakmadı ve yerinde denetimlerde bulundu. 
Denetimler sırasında çözümler için anında 
beraberindeki birim müdürlerine talimatlar 
verdi.
İHTİYAÇLAR TEK TEK TESPİT EDİLDİ

Yapılan ziyaretler sırasında, mahal-
le halkının samimi ilgi ve alakasından 
memnun olan Üner, ziyaret sonrası yaptığı 
açıklamalarda; ‘’Çatalca’mıza hizmet sev-
damızdan güç alarak, bu seferki durağımız 
Kızılcaali mahallemiz oldu. Ziyaretimize 

başkan yardımcılarımız, meclis üyelerimiz 
ve birim müdürlerimizle birlikte Kızılcaali 
Mahalle Muhtarımız Ömer Engin katılım 
sağladı. Yerinde yaptığımız denetimler 
sonucunda; Sulama ile Tarımsal Kalkınma 
Kooperatifi önündeki meydanda ve mahalle-
de çevre düzenlemesi çalışmaları gerçekleş-
tireceğiz. Tarımsal Kalkınma Kooperatifimi-
ze sebze-meyve paketlemeyi sağlıklı ve kolay 
hale getirecek ekipman desteğinde buluna-
cağız. Mahallede yaşayan tarım işlerinin 
konakladığı konteynerlerin olduğu yere su 
deposu, tuvalet ve banyo yapımını sağla-
yacağız. Her mahalle ziyaretimizde olduğu 
gibi, Kızılcaali Mahallemiz ziyaretimiz sıra-
sında kıymetli halkımızın bizlere gösterdiği 
samimi ve ilgiye çok teşekkür ederiz.’’ dedi.

n SENAY GÜNCAVAR / KENT YAŞAM

Kız çocuklarının eğitimi
için el ele verdiler
Sarıyer Akademi ve Çağdaş Yaşamı Destekleme Derneği arasında imzalanan protokol ile 
dernekten burs alan lise son sınıf öğrencileri üniversite sınavına hazırlanırken Sarıyer Aka-
demi’nin online eğitim altyapısı ve kaynaklarından yararlanacak.

Üner: Çatalca’mıza hizmet bizim sevdamız
Yerinde denetim ve çözüm çalışmalarına aralıksız devam eden Çatalca Be-
lediye Başkanı Mesut Üner’in bu seferki durağı Kızılcaali Mahallesi oldu. 
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Mustafa
KESKİN

İstanbul Oto Sanatkarları
Esnaf Odası Başkanı

Ay yıldızlı bayrağımızı özgürce dalgalandıran, bu bayrağın 
altında özgürce yaşamamıza olanak sağlayan başta Mustafa 

Kemal Atatürk olmak üzere tüm şehitlerimizden Allah razı 
olsun, mekanları cennet, ruhları şâd olsun.

 HAFIZ ŞİRAZİ KABA 

Necdet ÜMİTVAR
SARAÇLAR SANAYİ 
SİTESİ BAŞKANI

Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal Çebi, Galata-
saray Başkanı Burak Elmas’la birlikte Küçükçekmece 
Galatasaray Kürek Tesisleri’nde bir araya geldi.

Gerçekleştirilen ziyarette 
Küçükçekmece Belediye Başka-
nı Kemal Çebi ve Galatasaray 
Spor Kulübü Başkanı Burak 
Elmas’ın yanı sıra Galatasaray 
Spor Kulübü Yönetim Kurulu 
Üyesi Özgür Kalelioğlu da yer 
aldı. Ziyarette Çebi ve Elmas 
ortak gerçekleştirilebilecek 
sosyal sorumluluk projeleri 
hakkında fikir alışverişinde 
bulundu.
ÇEBİ: ÇOK DAHA GÜZEL ŞEYLER 
OLACAK

Küçükçekmece Kürek Te-
sisleri’nin ilçe için önemli bir 
merkez olduğunu ifade eden 
Belediye Başkanı Kemal Çebi, 
“Galatasaray ülkemiz açısın-
dan çok önemli bir spor kulübü 
kısaca çok büyük bir marka 
ama Küçükçekmece gölümüz 
de bir marka. Onun için ikisini 
bir araya getirdiğimiz zaman 
çok daha güzel şeyler olaca-
ğını biliyorum. Bu anlamda 
Başkanımız Burak Elmas’ın 
ziyareti bizim için çok değerli. 
Kendisine teşekkür ediyorum. 
Umarım bu merkezde, Gala-
tasaray’ı, Küçükçekmecemizi 
ve ülkemizi başarıyla temsil 

eden sporcular yetiştiririz” diye 
konuştu. 
ELMAS: KÜÇÜKÇEKMECE BİZİM 
İÇİN ÇOK ÖNEMLİ

Burak Elmas ise, “Kürek, 
Galatasaray’ın tarihinde çok 
önemli bir spor dalı. Biz de 
bu öneme yakışır bir şekilde 
ilgi göstererek kürek sporunu 
birçok dalda hem kadın hem 
erkek dünya şampiyonu ve 
olimpiyat şampiyonu sporcular 
yetiştirmek adına destekli-
yoruz ve ilgileniyoruz. Sayın 
başkanımızla bugün bir araya 
gelmek istedik. Küçükçekmece 
bizim için çok önemli çünkü 
çok değerli bir tesisimiz var. 
Burada ortaklaşa bölge halkına 
katkı yapacak projeler geliş-
tirmek için fikir alışverişinde 
bulunduk. Umuyorum ki kısa 
bir dönemde gerçekten burası 
çok hareketli Küçükçekmece 
halkına çok büyük bir katkı ya-
pan, çok ilgi çeken ayrıca Türk 
sporuna Olimpiyat şampiyonu, 
dünya şampiyonu yetiştiren bir 
tesis olacak. Kendisine teşek-
kür ediyorum” dedi. n SERKAN 
HORUZ / KENT YAŞAM

Çebi, Galatasaray 
Başkanı Elmas’la

bir araya geldi
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Mustafa BİLGİLİ
Küçükçekmece Belediyesi
Meclis Üyesi

30 Ağustos Zafer Bayramı 
nedeniyle Maltepe Belediyesi 
özel etkinlikler düzenliyor. Zafer 
Bayramı etkinlikleri kapsamın-
da Maltepe Cevizli Cumhuriyet 
Parkı’nda önce uçurtma şenliği 
düzenlenecek, ardından ünlü 
müzik grubu Sattas bir konser 
verecek. Etkinlikler öncesi 
Fener Alayı yürüyüşü gerçekleş-
tirilecek. Zafer Bayramı hakkın-
da bir konuşma yapacak olan 
Maltepe Belediye Başkanı Ali 
Kılıç daha sonra vatandaşlarla 
birlikte Fener Alayı yürüyüşüne 
katılacak. 
ÖDÜLLÜ YARIŞMA DÜZENLENDİ

Dünyanın en büyük kah-
ramanlık destanlarından biri 

olarak kabul edilen Büyük Taar-
ruz ve Başkomutanlık Meydan 
Muharebesi’nin 99. yıldönümü 
Maltepe Belediyesi tarafından 
özel etkinliklerle coşkuyla 
kutlanmaya başladı. 30 Ağus-
tos Zafer Bayramı etkinlikleri 
kapsamında bugün ‘Zafere 
Doğru Kulaç At’ yüzme yarış-
ması düzenlendi. Yalçın Kızılay 
Spor Salonu’nda düzenlenen 
etkinlikte serbest stil kadınlar 
ve serbest stil erkekler mücade-
lelerinde birinci olanlara özel 
ödüller verildi. 
KILIÇ FENER ALAYINDA

Maltepe’de devam eden 2. 
Sokak Festivali’nin finali de 30 
Ağustos Zafer Bayramı etkinlik-

leriyle yapılacak. Maltepe Ceviz-
li Cumhuriyet Parkı’nda önce 
saat Uçurtma Şenliği düzen-
lenecek. Uçurtma şenliğinin 
ardından sevilen müzik grubu 
yine Cumhuriyet Parkı’nda 30 
Ağustos Zafer Bayramı nede-
niyle özel bir konser verecek. 
İki etkinlik öncesinde ise saat 
18.00’de ‘Fener Alayı’ yürüyü-
şü gerçekleştirilecek. Maltepe 
Belediye Başkanı Ali Kılıç, Fener 
Alayı etkinliğine katılacak. 
Burada bir konuşma yapacak 
olan Başkan Kılıç daha sonra 
da vatandaşlarla beraber Fener 
Alayı yürüyüşü yapacak. KENT 
YAŞAM

coşkusu
Maltepe’de 30 Ağustos 
30 Ağustos Zafer Bayramı 99’uncu yıl dönümünde Maltepe Belediyesi 
tarafından düzenlenen etkinliklerle coşkuyla kutlanacak. Maltepe Bele-
diye Başkanı Ali Kılıç’ın katılımıyla önce Fener Alayı yürüyüşü yapılacak, 
daha sonra uçurtma şenliği ve Sattas konseri düzenlenecek.
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Özyurtlar Holding Ege bölgesinde ve Karadeniz’de birçok noktada yaşanan felaketle-
re duyarsız kalmayarak yardım ve destek olmak için harekete geçti. Sosyal projeleri ile 
adından sıklıkla bahsedilen Özyurt Holding mağdur olan vatandaşlar için kollarını sıvadı.

Özyurtlar Holding Yönetim Kurulu Baş-
kanı Tamer Özyurt'un talimatları doğrultu-
sunda bölgeyi analiz eden holding ekipleri 
"Hep birlikte İyileşeceğiz" sloganı ile çalış-
malara başladı. Felaketinin yaşandığı her 
bölgeye insani ve sosyal sorumluluk anlayışı 
ile ne gerekiyorsa yapılacak. 
 “ACIYI PAYLAŞIYORUZ”

Özyurtlar Holding tarafından konu 
ile ilgili şu açıklama yapıldı; "Özyurtlar 
Holding olarak ülkemizde meydana gelen 
ve bizleri derinden etkileyen yangın ve sel 
felaketlerinin büyük üzüntüsünü yaşıyor ve 
bu acıyı bölge halkı ile birlikte paylaşıyoruz. 
İçinde bulunduğumuz bu kötü günlerin en 
kısa sürede son bulmasını diliyor, yangın ve 
sel felaketinde zarar gören tüm vatandaş-
larımıza geçmiş olsun dileklerimizi ileti-
yoruz.  Türkiye genelinde konut alanında 
birçok projeye imza atan ve güvenilirliğini 
ile bilinen Özyurtlar Holding, ülkemizde ya-
şanan bu tip felaketler de Türkiye’nin önde 
gelen firması olarak yapılacak olan insanı 
ve vicdani destek birçok kesime örnek teşkil 
edecektir. 
"BU DURUMU ÖYLECE BAKIP İZLEYEMEYİZ!"

Orman yangınlarıyla başlayan felaketle-
rin devamı Karadeniz’de yaşanan sel felaket-
leri derinden üzmüştür. Türkiye'nin ve bölge 
halkının ayrıca doğal yaşam alanları yok 
olan hayvanların çığlığını duymamak bizim 
insanlığımıza sığacak bir durum değildir. 
Bu durumu öylece bakıp izleyemeyiz. Çünkü 
bu ormanlarda tek bir ağaca, tek bir fidana, 

bir santim yeşil alana karşı sorumluluğu-
muz var. Sel felaketinde yiten canlarımıza 
yıllardır büyüdükleri evlerinin yok olması 
elbette ki biz insanoğlunun asli görevidir. 
Bizden sonraki nesillere çocuklarımıza, 
gençlerimize her zaman bu düşünceyi aşıla-
malıyız. Türkiye’nin neresinde olursa olsun 

Özyurtlar Holding olarak her türlü yardım 
ve desteği esirgemeden yerine getireceğiz. 
Yanan ağaçlarımızın yerine yenilerini dike-
rek biraz olsun yaraları sarmaya çalışacağız. 
Karadeniz’de yaşanan felaket içinde gerekli 
tüm ihtiyaç desteğini sağlamayı sürdürece-
ğiz" n KENT YAŞAM

Özyurtlar Holding 
felaket bölgeleri 
için kolları sıvadı
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Bir yanda, Muharrem Ayı girdiğinden beri, 
Kerbela’da Yezid tarafından şehit edilen Hazreti 
Hüseyin ve Ehl-i Beyt için yas tutanlar...

Muharrem’in 10. Günü, (AŞURA GÜNÜ) yani 
Hazreti Hüseyin’in şehit edildiği gün... Dünyanın 
birçok yerinde anma ve katil Yezid’i lanetleme 
toplantıları düzenleyenler var.

Öte yanda, ‘’Muharrem ayı geldi’’ diyerek, 
Aşure tatlısı yapanlarla…

Bu tatlıya kaşık sallayanlar var...
Bir yanda, tarihi ve de insanlık dışı bir olaya...
Yani öz Peygamberlerinin evladına yapılan 

zulme tepki koyma etkinliği...
Öte yanda, kaşık kaşık bir Aşure tatlısı etkin-

liği...
Kimine göre yadırganacak...
Kimine göre de hoş karşılanacak bir sosyolojik 

olgu...
Yeter ki, şiddetten 

uzakta... Barış ve de 
hoşgörü içinde olsun!

Yeter ki, herkes 
birbirinin inancına 
ve eylemine saygı 
gösterme erdeminde 
bulunsun...

Yeter ki, tüm Müs-
lümanlar, tarihi süreç 
içerisinde tüm yaşanan 
olumsuzlukları masaya 
koyarak... Günümüze 
kadar gelen nice yanlış-
ların temeline insin...

Temeline inip, nerede nasıl 
hatalar yapıldığını ortaya çıkararak, 
tüm Müslümanlara bir huzur bir güven ve de bir 
insanca yaşam hakkı sunacak aydınlık dünyanın 
kapılarını aralasınlar... YETER Kİ...

Çünkü böyle gelmiş böyle gitmemeli...
Eğer, 15 Asır önce nice haksızlığa ve zulme 

tanık olup ağlayan Kerbela’dan ders alınsaydı.
Bugün, ne ağlayan bir Kabil olurdu... Ne de 

Muâviye ve Yezid’in izinden giderek, zalimliği 
meslek edinen, gerici ve de sözde dinci zulüm 
çeteleri olurdu.

Evet, böyle gelmiş böyle gitmemeli!..
Müslümanların niye huzur ve refaha hasret 

kaldığı...
Niye demokrasi ve de sosyal adaletten uzak 

tutulduğu...
Niye halkın dediği değil de tepelerindeki kral, 

emir, sultan ve şeyhlerin dediğinin olduğu iyice 
irdelenmeli...

İrdelenmeli ki, öz yurtlarında insanca yaşasın 
tüm Müslümanlar...

İrdelenmeli ki, öz yurtları emperyalistlere 
değil, özlerine fayda sağlasın!

Emperyalistler, tepedeki o faşist yöneticileri 
kukla gibi yöneterek bağımsızlıklarına ve özgürlük-
lerine asla kelepçe vurmasın!

Kadın ve erkekler eşit haklarla yaşarken...
Bu ülkelerde yaşayan Müslümanların, parça-

lanmayan bir vatanı...
Barut kokmayan bir seması... Kan gölü olma-

yan bir arazisi olsun!
Barış, saygı ve sevgi içinde...
Çağdaş eğitim ve ekonominin nimetleriyle...
Çağdaş demokrasi ve de adaletin insanlık 

sunumlarıyla tanışsınlar...
Tüm bunlar, elbette ki emperyalistlerle karan-

lıktan beslenen gerici ve bağnaz tarikatlarla kimi 
grupların işine gelmez!

Ama gerçek şu ki, tüm Müslümanların işine 
gelir!

Böylece, hem ülkelerini terk edip kaçarken 
havada ölmezler...

Hem karada... Hem de denizlerde boğulup 
ölmezler...

Bu gidişat bir kader değil...
Sadece birilerinin uzaktan ve de yakından 

dayatmalarıdır o kadar!
Bir içerideki faşist ve saltanatçı yöneticilerden 

kurtulmalı...
Bir de emperyalizme paralı maşa olan sözde 

dinci zalimlerden...
Yoksa Müslümanlar, ya öz yurtlarında her 

daim insanlık haklarından yoksun olarak yaşaya-
cak... Kan ve barut kokusuyla...

Ya da insanca yaşayanların ülkelerine kaça-
caklardır!

Bir inancı, huzur kaynağı yerine...
Zülüm kaynağı yapanlar, o inanca ihanet eder!
1500 Sene önce, Yezid devri böyleydi. Bugün 

de öyle...
O gün KERBELA Ağlıyordu.
Bugün KABİL ağlıyor!
Müslümanların gücü ancak kendilerine...
Çünkü Müslüman’ı Müslüman’a kırdıran...
Kendileri ilerlerken, Müslümanları çağın 

gerisine kaydıran...
Çıkarcı emperyalistlerle onların işbirlikçi ve 

tetikçisi kimi Müslümanlar...
Hep böyle olsun istediler...
ATATÜRK İLE CUMHURİYET TÜRKİYESİ’NE 

SALDIRMALARI, TAM DA BUNDANDIR!
Böyle gelmiş böyle gitmemeli...
Artık Müslümanlar da insanca, bağımsız ve 

özgür yaşamalıdır!
Tam da kaçmak istedikleri o ülkeler gibi...

KERBELA VE
KABİL AĞLARKEN...

Hasan 
TUFAN

GERÇEKLER

tufanmedya@gmail.com

Cumhuriyet'ten Hazal Ocak'ın haberi-
ne göre, Bahçelievler Belediyesi Fen İşleri 
Müdürlüğü 14 Temmuz’da açtığı ve bedeli 
2 milyon 963 bin 100 lira olarak hesapla-
nın “Beton Parke Taşı Alımı” ihalesine 3 
firmanın teklif verdi. İhaleyi AS-TON Yapı 
Elemanları Anonim Şirketi kazandı. Şir-
ketle ilçe belediyesi arasında 5 Ağustos’ta 2 
milyon 565 bin 500 lira üzerinden sözleşme 
imzalandı. 
ŞİRKETİN ORTAKLARI AK PARTİ SANCAKTEPE 
İLÇE BAŞKANI KANDEMİR’İN YEĞENLERİ 

Edinilen bilgilere göre şirketin ortak-
ları AK Parti Sancaktepe İlçe Başkanı Adil 

Kandemir’in yeğenleri Ömer Kandemir 
ve Mehmet Kandemir. Kayıtlarda şirketin 
Yönetim Kurulu Başkanı Ömer Kandemir, 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı ise 
Mehmet Kandemir görünüyor.
 AYNI ŞİRKET SANCAKTEPE BELEDİYESİ’N-
DEN DE İHALE ALMIŞ 

Aynı şirket geçen yıl da AK Partili San-
caktepe Belediyesi’nin “Sancaktepe İlçesi II 
Bölge Mevcut Parkların Tadilatı, Yeni Park 
Yapılması Yapım İşi” adlı ihalesini almış 
ve şirketle belediye arasında 6 milyon 944 
bin TL üzerinden sözleşme imzalanmıştı. 
KENT YAŞAM

AK Partili Bahçelievler Belediyesi’nde 2 buçuk milyon liralık ihalenin AK Par-
ti Sancaktepe İlçe Başkanı Adil Kandemir’in yeğenlerine gittiği ortaya çıktı. 

Karabat’tan Erdoğan’a:

Kararı sen aldıysan
hesabını da sen vereceksin
CHP İstanbul Milletvekili ve PM Üyesi Özgür Karabat, Cumhurbaşkanlığı tarafından yanıt-
lanması istemiyle TBMM verdiği soru önergesine “Bahsi geçen hususlar sağlık bakanlı-
ğının görev ve yetki alanına girmektedir.” yanıtının gelmesi ardından bir açıklama yaptı. 
Karabat, “Cumhurbaşkanlığı konu Sağlık Bakanlığını ilgilendiriyor, ben yanıt vermem 
diyor. Ortada absürt bir durum var. Kararı sen aldıysan hesabını da sen vereceksin.” dedi.

CHP İstanbul Milletvekili 
Özgür Karabat yüzbinlerce sağlık 
çalışanı ve hastaneleri ilgilen-
diren “Radyoloji, Radyonom ve 
Elektrikle Tedavi Müesseseleri 
Hakkında Nizamnamesi”nin 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan tarafından 24 Haziran 
2021 tarihli ve 4144 sayılı kara-
rıyla yürürlükten kaldırıldığını, 
aynı gün 4145 sayılı kararname 
ile “Özel Hastaneler Tüzüğü”nün 
de yürürlükten kaldırıldığına 
dikkat çekerek bunlara ilişkin 
hala bir düzenleme yapılmadığı-
nı ifade etti. 
"BAHSİ GEÇEN HUSUSLAR SAĞLIK 
BAKANLIĞININ GÖREV VE YETKİ 
ALANINA GİRMEKTEDİR"

Karabat'ın soru önergesine 
Cumhurbaşkanlığından gelen 
yanıtta: “Anayasanın 98. Mad-
desi uyarınca Başkanlığınızca 
tarafıma gönderilen yazılı soru 

önergelerinden, Cumhurbaşkan-
lığı Merkez Teşkilatı ile Cum-
hurbaşkanlığına Bağlı Kurum ve 
Kuruluşların görev alanına giren 
konulara ilişkin önergeler ce-
vaplandırılmaktadır." denilerek, 
önergeye cevap verilmedi.
“CUMHURBAŞKANLIĞININ İŞ VE 
EYLEMLERİNE DAİR SORULAR 
VARDI”

Cumhurbaşkanı Yardımcısı 
Fuat Oktay'ın, Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan tarafın-
dan 24 Haziran 2021 tarihinde 
kaldırılan “Radyoloji, Radyonom 
ve Elektrikle Tedavi Müessese-
leri Hakkında Nizamnamesi” 
ve “Özel Hastaneler Tüzüğü” 
hakkında verdiği soru önergesi 
için muhatabın ilgili bakanlık 
olduğu yanıtı gelmesi üzerine Ka-
rabat bir açıklama yaptı. Karabat 
yaptığı açıklamada “Cumhurbaş-
kanı yaptığı iş ve işlemlerde topu 

Bakanlığa atıyor. Oysa işi yapan 
kendisi. Biz kararnameyi neden 
iptal ettin, demişiz. Kendisi ce-
vap vereceği yerde topu Bakanlığa 
atıyor. Üstelik bizim sorularımız 
arasında 'İlgili Bakanlığa bilgi 
verilip verilmediği, bu yönetme-
liklerin neden iptal edildiği’ gibi 
doğrudan Cumhurbaşkanlığının 
iş ve eylemlerine dair sorular 
vardı." dedi.
“ORTADA ABSÜRT BİR DURUM 
VAR”

 İmzalanan iptal kararının 
Cumhurbaşkanı tarafından 
imzalandığını belirten Karabat 
açıklamasını şöyle sürdürdü: 
"Cumhurbaşkanı bir karara imza 
atıyor, buna ilişkin soru soruyo-
ruz. Cumhurbaşkanlığı ‘Konu 
Sağlık Bakanlığını ilgilendiriyor, 
ben yanıt vermem.’ diyor. Ortada 
absürt bir durum var. Kararı sen 
aldıysan hesabını da sen verecek-
sin"

“TBMM'NİN DENETLEME YETKİSİ-
NİN FİİLEN BYPASS EDİLİYOR” 

Bu yaklaşımla TBMM'nin denetle-
me yetkisinin fiilen bypass edildiğini 
savunan Karabat: "Uzun zamandır 
Cumhurbaşkanlığı doğrudan sorumlu-
luğunda olan konularda dahi millet-
vekillerine cevap vermeyerek fiili bir 
durum yaratıyor. Kararı alan kendisi, 
imzayı atan kendisi ama bizim soru-
larımızın muhatabı bakanlık öyle mi? 
Tek adamlı sistemin geldiği nokta bu, 
herkes hakkında karar alabilir; ama 
hiçbir kararının sebep olacağı ya da ol-
duğu sorunlar üzerine ilgili Bakanlıklar 
açıklama yapar. Konunun muhatabı 
Sağlık Bakanlığı o zaman ben Sağlık 
Bakanlığı yerine onların vereceği yanıtı 
açıklayayım 'Cumhurbaşkanımız 
Sayın Recep Tayyip Erdoğan'ın isteği 
ve emri doğrultusunda böyle bir karar 
alınmıştır” nokta.” ifadelerini kullan-
dı. KENT YAŞAM 

Bahçelievler Belediyesi’nde 
skandal ihale iddiası

Küçükçekmece Kaymakamlığı 

yaraları sarıyor

Küçükçekmece Kayma-
kamlığı sel bölgesindeki 
yaraları sarmak için kol-
ları sıvadı. Kaymakamlık 
himayesinde STK’ler ve iş 
insanlarının da desteğiyle 
sel bölgesine 9 tırlık yardım 
konvoyu gönderildi.

Küçükçekmece Kayma-
kamlığı, 11 Ağustos’ta Batı 
Karadeniz’de meydana gelen 
sel felaketinin yaralarını 
sarmak için kolları sıvadı. 
Küçükçekmece Kaymakamlı-

ğı’nın öncülüğünde başlatı-
lan yardım kampanyasında 
STK’ler ve iş insanlarının 
da desteğiyle çok kısa bir 
zamanda örgütlenerek topla-
nan 9 tırlık yardım konvoyu 
23 Ağustos tarihinde Küçük-
çekmece Halkalı Halkalı'da 
bulunan Hz Ali Cami önünde 
düzenlenen tören ile sel böl-
gesinde zarar gören vatan-
daşlara ulaştırılmak üzere 
yola çıktı. n ENGİN ZAFER / 
KENT YAŞAM
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Aslında herkesin tek istediği; kendi 
ülkemizde mutlu, huzurlu ve güven için-
de, geleceğe umutla bakarak yaşamak. 
Bunun için de insanlar bir işi olsun, 
karnı doysun, başını sokacak bir evi ol-
sun, sağlık hizmeti alacak bir hastanesi, 
çocuğuna istediği eğitimi aldıracak bir 
okulu, boş vakitlerini değerlendireceği 
sosyal alanlar, alışveriş yapıp, dinlenebi-
leceği güvenli ortamlar olsun istiyor. 

Kişisel problemler, aile içinde yaşa-
nan sorunlar her yerde olabilir. Baş-
kalarıyla anlaşamadığımız, hukuksal 
yollarla çözüm aradığımız problemler 
elbette her zaman her yerde olur. Bunlar 
zaten hayatın doğal akışına uyan şeyler. 
Çözümü de vardır.

Biz geçmişten bu güne çok sıkıntı 
yaşamış, nice 
zorluklar atlatmış, 
nice sorunlar-
la karşı karşıya 
gelip de hepsinden 
yüzümüzün akıyla 
çıkmış bir toplu-
muz.

Ancak son 
zamanlarda eko-
nomik, siyasi ve 
sosyal alanlarda 
yaşadıklarımız 
kadar insanı üzen, 
sıkıntıya düşüren, 
gelecekle ilgili umutlarını 
yok eden bir durumla karşılaştı-
ğımızı hatırlamıyorum.

Yıllarını gazeteciliğe vermiş, hala 
yazıp çizen, imkan ve ortam bulursam 
da sahada aktif olarak mesleğine devam 
etmek isteyen biriyim. Ama ben öncelik-
le gençleri düşünüyorum.

İstiyorum ki; hayata atılan gençle-
rimiz iş bulsun, çocuklarımız bilimin 
ön planda tutulduğu okullarda, başarılı 
öğretmenler tarafından eğitilsin. Ülke-
mizin, milletimizin geleceği için, ruh 
ve beden sağlığı yerinde, mutlu insanlar 
topluma kazandırılsın. Bizler de Allah 
ne kadar ömür verdiyse, kimseye el avuç 
açmadan, muhtaç olmadan yaşayabildi-
ğimiz kadar yaşayalım.

Ben istiyorum ki; devletimize her 
konuda güvenelim. Hiçbir konuda, 
hiçbir şekilde devletimizin bizleri darda 
bırakmayacağından emin olalım. ‘Dev-
let Baba’ya sırtımızı dayayalım. Ama 
bedavadan değil, çalışarak, çabalayarak, 
emek vererek hayatımızı kazanalım. 
Hem biz ayakta kalalım hem de devleti-
miz güçlü olsun.

İstiyorum ki; Hak etmediğimiz so-
runlar, taşıyamayacağımız yükler sırtı-
mıza yüklenmesin. Başkalarının refahı, 
rahatı ve zenginlik içinde yaşaması için 
bizler ezilmeyelim. Herkes hak ettiğine 
sahip olsun, emeğinin karşılığını alsın. 
Hep birlikte sevgi, saygı ve huzur içinde, 
birbirimize güven duyarak yaşayalım.

İstiyorum ki; Ülkeye ve millete 
hizmet üretmeleri için görevli olanlar 
yalnızca işlerine odaklansın. Yasalar 
önünde tüm vatandaşlara eşit ve adil 
davranılan, hakkın hukukun gözetildiği 
bir sistem içinde, halkın menfaatine uy-
gulamalar ve hizmetlerde bulunulsun. 

İstiyorum ki; Ülkemin hiçbir vatan-
daşı gece yatağına aç girmesin. Hiçbir 
baba evladına harçlık veremeyecek du-
ruma düşmesin. Hiçbir anne ocağında 
çocukları için yemek pişiremeyecek hale 
gelmesin. Hiçbir çocuk, anne-babasının 
gözlerinde umutsuzluk görmesin, bu 
yüzden gözyaşı dökmesin.

İstiyorum ki: Geçmişten bugüne ruh-
larımıza işleyen, karakterlerimize mal 
olan, Türk Milletinin misafirperverliği, 
barışseverliği, çalışkanlığı, ahlaklı ve 
zeki insanlardan meydana gelmiş olma 
özelliği hiç kaybolmasın, sonsuza kadar 
hep öyle yaşayalım.

İstiyorum ki; Çocuklarımız okulda, 
anne-babalar, gençler işinde ya da sos-
yal-kültürel faaliyet alanlarında zaman 
geçirsin. Siyaset herkesin her yerde 
hayatının bir parçası olup, insanları ay-
rıştırmasın, kamplara bölmesin. Siyaset 
yalnızca ülkeyi yöneten ve yönetmeyi 
amaçlayanların uğraştığı bir alan olsun. 
Hiç kimse farklı siyasi görüşlere mensup 
diye birbirine kızmasın, küsmesin, 
tartışıp, düşmanca davranışlarda bulun-
masın.

İstiyorum ki; Ülkemde yaşayan her-
kesin yüzü gülsün. İçinde başkalarına 
karşı kin, nefret, öfke duygusu olmasın. 
Kimsenin başkasının malında, parasın-
da gözü olmasın. Hiç kimse helalden 
kazanılmayana, hak edilmeyene el 
uzatmasın. Kadınlarımız, kızlarımız, 
çocuklarımız evlerinde olduğu kadar so-
kakta, işyerinde, çarşıda pazarda güven 
içinde dolaşsın, içinde en ufak bir korku 
olmasın. Hem insanlarımız birbirine 
güvensin hem de devletin güçlü ve güve-
nilir varlığını yanında hissetsin.

İstiyorum ki; Misafir olduğumuz 
mekanlarda baş tacı edilelim, misafirle-
rimizi de hak ettikleri şekilde ağırlaya-
lım. Kimse kimseye hor gözle bakmasın. 
Kimse kimsenin hakkını hukukunu 
çiğnemesin. ‘Önce can sonra canan’ sö-
zünden hareketle, huzur ve güven içinde 
yaşayıp, gücümüz yettiğince başkalarına 
da destek olalım.

İstiyorum ki; Vatandaşa hizmet 
etmekle yükümlü olanlar, bunun için 
kendilerine milletin verdiği vergilerle 
maaş ödenenler; devletimizin kurucusu, 
yol göstericisi Büyük Önderimiz Mustafa 
Kemal Atatürk’ün izinden yürüsün, 
onun yolundan sapmasın, ilkelerinden 
ödün vermesin.

İstiyorum ki; Ülke olarak, millet ola-
rak, birey olarak güçlü olalım, kimseye 
muhtaç olmayalım, namerde el avuç 
açmayalım, bu dünyada yalnızca ken-
dimize güvenelim. Bileğimizi geçmişte 
olduğu gibi, bu gün de, yarın da kimse 
bükemesin.

Çok şey mi istiyorum?

İstiyorum…

Tuncay 
DAĞLI

SÜZGEÇ

Türkiye spor piyasasına Eski-
şehirspor forma sponsoru olarak 
hızlı bir giriş yapan Türk-Al-
man ortak kuruluşu MS SPORT 
İstanbul’da bir basın lansmanı 
düzenledi. Düzenlenen etkinlik-
te MS SPORT markasının tanıtım 
yapılarak hedefleri anlatıldı. 
MS SPORT kurucu ortakların-
dan Murat Semiz, kısa sürede 
Avrupa, Afrika başta olmak üzere 
dünya pazarında iyi bir çıkış 
yaptıklarını ve Türkiye’de de 
Eskişehirspor’la start verdiklerini 
söyledi. Murat Semiz, bütün 
üretimin Türkiye’de olacağını ve 
bunun da belli bir istihdam sağ-
layacağını belirtti. “Kendi stilini 
yarat” mottosuyla tasarım ve 
kalite konusunda iddialı olduk-
larını dile getiren Murat Semiz, 
spor dünyası MS SPORT’un sürp-
rizlerine hazır olsun mesajı verdi. 
MS SPORT gecesine sanat, spor, 
medya dünyasından büyük ilgi 
olurken geceye katılanlara forma 
hediye edildi.
FORMA TASARIMINDA TARAF-
TARLARIN GÖRÜŞÜ ALINDI

Türkiye’de ilk olarak Eskişe-
hirspor’a forma sponsoru olan 
kulüp, taraftar beğenilerini de 
ihmal etmeyerek forma tasarımı 
konusunda sosyal medya hesap-
larından Eskişehirspor taraftarı-
nın da görüşlerini aldı.

Eskişehirspor Avrupai bir 
görünüme sahip tasarım ve 
üretimi MS SPORT firmasına ait 
olan ve tüm masraflarının kar-
şılandığı formalarla bu yıl ligde 
mücadele edecek. MS SPORT 
tüm branşlarda takım ve bireysel 
sporlar için maç ve antrenman 
kıyafetleri tasarlayıp üretiyor. 
Futbol, hentbol, voleybol ve tenis 
olmak üzere formaya numara 
ve isim tasarımı yaptıkları gibi 
formasına markasını ve ruhunu 
yansıtarak kendi takım formala-
rını giymek isteyen amatörlere de 
hizmet veriyor.
MS SPORT ADI NEREDEN GELİYOR

MS SPORT markası, ismi-
ni kurucu ortaklar olan Murat 
Semiz ve Siegmar Tittjung’ın baş 
harflerinden alıyor.

Birlikte Almanya’da önemli 
sportif projelere imza atan Murat 
Semiz ve Siegmar Tittjung 2021 
yılında yeni bir oluşum için 
harekete geçtiler. MS Sport ilk 
olarak Firmanın Alman ortağı 
Siegmar Tittjung Kuruculusu ve 
yöneticisi olduğu bir dijital ajans 
olan KRAFTJUNGS’a entegre 
edildi. Gaggenau, Baden-Würt-
temberg'da bulunan KRAFTJUN-
GS ajansı Alman ve uluslararası 
şirketlere Marka geliştirme 
ve yönetimi ile dijitalleşme ve 
iletişim alanlarında hizmetler 
veriyor. Böylece Ajansın bir kolu 

da MS Sport olarak spor alanında 
antrenman ve maç kıyafetleri 
tasarlamaya başladı.
KALİTE HEDEFİ

MS SPORTS Alman disiplini 
ve Türk zekasının birleşimiyle or-
taya çıkan MS SPORT kısa sürede 
yaptığı işlerle gelecekte önemli 
bir marka haline dönüşeceğini 
şimdiden kanıtladı. Bunda kuru-
cu ortaklar Siegmar Tittjung ve 
Murat Semiz'in kar odaklı küresel 
marka olmak yerine daha bağım-
sız ve bireysel yaratıcılığa yönelik 
felsefeleri büyük rol oynamıştır. 
Aynı zamanda birer aile babası 
olan MS SPORT’un kurucu ortak-
ları Tittjung ve Semiz iş hayatla-
rında olduğu gibi sporda da rol 
model olmanın önemiyle hareket 
ederek, gelecek nesile eğlence, 
bağlılık, sıcaklık ve irade ile çok 
şey başarabileceklerini ve inşa 
edebileceklerini göstermek isti-
yorlar. Bu süreçte kitlelere en iyi 
kaliteyi sunmak, MS SPORTS'un 
ana kaygısıdır. Şirket, diğer 
markaların ve tedarikçilerin de 
kullandığı pik üretim kapasitele-
rine kullanabilecek yetkinlikte-
dir; Şirketin Türk kurucu ortağı 
Murat Semiz kimyamız ve bakış 
açılarımız uyuşmuyorsa bir an-
laşma yapmamayı tercih ederiz” 
diye de kaliteye verdiği önemi 
ortaya koyuyor. n KENT YAŞAM

lansmanında
yıldızlar geçidi
Türkiye spor piyasasına Eskişehirspor forma sponsoru olarak hızlı bir giriş yapan 
Türk-Alman ortak kuruluşu MS SPORT'un tanıtım yapıldı ve hedefleri anlatıldı. 
MS Sport Marka Gecesi’ne sanat, spor ve medya dünyasından ünlüler akın etti.

İmamoğlu isimsiz
kahramanlarla bir araya geldi
İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu orman yangınlarıyla mücadelede ‘isimsiz 
kahramanlar’ olarak anılan İBB personeli ve aileleriyle bir araya geldi.

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı 
Ekrem İmamoğlu, Akdeniz ve Ege’de çıkan orman 
yangınlarıyla mücadelede eden İstanbul Büyükşehir 
Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Akdeniz ve 
Ege’de çıkan yangınlara karşı kahramanca mücadele 
eden İBB personeli ve aileleriyle, Kemerburgaz Kent 
Ormanı’nda düzenlenen piknik organizasyonuyla bir 
araya geldi.  Etkinliğe 825 İBB personelinin yanı sıra 
İBB Genel Sekreteri Can Akın Cağlar, Genel Sekreter 
Yardımcısı Murat Yazıcı, İSKİ Genel Müdürü Raif 
Mermutlu, İtfaiye Daire Başkanı Remzi Albayrak ve 
diğer İBB birimleri katıldı.
“SİZLER GİBİ YOL ARKADAŞIM OLDUĞU İÇİN MUTLU-
YUM”

İBB’nin kahraman personeli ve aileleriyle bir ara-
da olmaktan duyduğu memnuniyeti, “İnsanı gurur-
landıran, ailesi ve çalışma arkadaşlarıdır” sözleriyle 
dile getiren İmamoğlu, “Sizler gibi yol arkadaşım 
olduğu için, sizi mutlu kılan ailelerinizle bir arada 
olduğum için çok mutluyum” dedi.
“İSTANBUL HALKINA NE MUTLU”

Batı Karadeniz Bölgesi’nde yaşanan sel felaketine 
müdahale eden personelin geri döndüğünde onları 
da selamlayacağını belirten İmamoğlu, “Felaketlerin 
yaşandığı bölgelerde bulundunuz, yaraların sarılması 
adına hizmetler yaptınız. Ne mutlu bana. İstanbul 
halkına ne mutlu. Sizler gibi, İstanbul için emek 
verme mücadelesinin içinde olan çalışma arkadaşla-
rımız, ‘İhtiyaç olduğunda ülkemizin her noktasına 
gider ve görevimizi en iyi şekilde yaparız’ mesajını 

vermeniz çok değerliydi. Bu manada bütün emekçi 
dostlarıma, görev alan herkese, her yol arkadaşıma 
tek tek teşekkür ediyorum. Tek tek ellerini sıkmış 
kabul etsinler” diye konuştu.
İSTANBUL, TÜRKİYE’NİN LOKOMOTİFİDİR

Felaketlerde telafisi mümkün olmayan olayların 
yaşandığını ifade eden İmamoğlu, hayatlarını kay-
bedenlere Allah’tan rahmet dileyerek konuşmasını 
şöyle sürdürdü:“Bu afetlerin, ülkemizde hiçbir canın 
yok olmasına sebep olmamasını da diliyorum. Şunu 
ispat ettiniz; İstanbul Türkiye’dir. İstanbul gerçekten 
Türkiye’nin her konudaki lokomotifidir. Yardım-
laşmadaki lokomotifidir. Türkiye’de ekonomiyi iyi 
yapacaksanız İstanbul’da iyi bir şeyler olması lazım. 
Türkiye’nin vicdanını İstanbul temsil eder, gücü-
nü İstanbul temsil eder. Ülkemizin dört bir yanına 
yardıma koştunuz ve koşmaya devam edeceksiniz. 
Dolayısıyla sizler aynı zamanda, on altı milyon İs-
tanbul’un yardıma koşan, el uzatan, o on altı milyon 
insanın elleri oldunuz, yüreği oldunuz. Cesaretinizle, 
çalışkanlığınızla, özverinizle her bir canlıya olan sev-
ginizle bizleri temsil ettiniz, gönülleri kazandınız. Bu 
manada gerçekten Allah hepinizden razı olsun.”
İNSANLIĞA VE HAYATA YAPTIĞINIZ KATKILAR İÇİN 
MİNNETTARIZ

İmamoğlu, cuma günü yangın bölgelerinde in-
celemelerde bulunacağını belirterek, hayatın hızlıca 
normale dönüşmesi için 11 büyükşehir belediyesi 
olarak çalışacaklarını kaydetti. İmamoğlu, daya-
nışmanın toplumu güçlendirdiğini ifade ederek, 

konuşmasını şöyle bitirdi: “Kahramanlarımızı yalnız 
bırakmayan onlara buradan duasını yollayan, arkala-
rında ailelerin olduğunu hissettiren çok kıymetli eşle-
rine, çocuklarına da minnet duygularımı iletiyorum. 
Çünkü sevdiklerinizi afet bölgelerine yolluyorsunuz 
ve günlerce ayrı kalıyorsunuz. Görev yapan arkadaş-
larımızla, aileleri olarak ne kadar gurur duysanız 
az olduğunu ifade etmek isterim. Tüm Türk halkı, 
bütün milletimiz, bu gururu ve bu duygularla sizinle 
paylaştığını bilmenizi istiyorum. Bu manada değerli 
bir süreci yaşattınız. İnşallah hiç afet olmasın, inşal-
lah sizlere hiç ihtiyaç olunmasın; ama olduğunda da 
hem ülkemiz hem şehrimiz güvenilir bir ekibe sahip 
olduklarının farkında oldular. Tekrar hepinize gö-
revlerinizden dolayı başarılarınızdan dolayı teşekkür 
ediyorum. Halkımıza, özellikle milletimizin birlik ve 
beraberliğine insanlığa ve hayata yaptığınız katkılar 
için minnettarız. Allah hiçbir zaman bizlere böyle 
sıkıntılı günler yaşatmasın. Hepinize güzel, keyifli, 
huzurlu, mutlu, başarılı günler diliyorum.”
TEŞEKKÜR BELGESİ VERDİ

Yangın felaketine karşı kahramanca mücadele 
eden İBB’nin 825 personeli için “Teşekkür Belgesi “ 
hazırlandı. İmamoğlu, afet bölgelerinde görev yapan 
tüm kahramanlar adına temsilen 13 personele teşek-
kür belgelerini verdi. Diğer personelin de belgeleri ise 
evlerine gönderilecek.

İBB Türk Sanat Müziği Topluluğu’nun seslendirdi-
ği birbirinden güzel türkü ve şarkılar, piknik alanını 
dolduran yaklaşık bin kişiye unutamayacakları bir 
gün yaşattı. n KENT YAŞAM
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İYİ Parti Şişli İlçe Başkanlı-
ğı’nın, ilçede yaşayan halkın 
sıkıntılarını dinlemek ve çözüm 
önerilerini konuşmak amacıyla 
düzenlediği muhtarla buluşma 
toplantısına ilgi yoğun oldu.  İYİ 
Parti Hukuk ve Adalet Politikala-
rından Sorumlu Genel Başkan Yar-
dımcısı Bahadır Erdem, İl Başkanı 
Buğra Kavuncu, Kurucular Kurulu 
Üyeleri Ahmet Can Buğday, Erhan 
Özkan, Nazlı Aspay Şener, Merkez 
Danışma Kurulu Üyesi Sevil Sar-
gın, İl Teşkilat Başkanı Abdullah 
Şalcı, Seçim İşlerinden Sorumlu 
İl Başkan Yardımcısı Gökay Aras 
Kıran, İBB Meclis Üyesi Suat Sarı 
ve Şişli İlçe Başkanı Ahmet Ünal, 
Şişli'deki mahalle muhtarlarıyla 
kahvaltılı bir toplantıda bir araya 
geldiler. Toplantıda muhtarların 
mahalleleriyle ilgili aktardıkları 
sorunlar dinlenirken karşılıklı fikir 
alışverişinde bulunuldu.
ÜNAL: ŞİŞLİ O ŞİŞLİ DEĞİL

Toplantının açılış konuşmasını 
gerçekleştiren İYİ Parti Şişli İlçe 
Başkanı Ahmet Ünal, parti olarak 

tam kadro muhtarlarla buluşmak 
ve Şişli’nin dertlerini konuşmak 
için bir araya geldiklerinin vur-
gusunu yaparak, saha çalışma-
ları sırasında halkın kendilerine 
ilettiği sorunlara değindi. Şişli 
denince akla sadece Mecidiyeköy, 
Osmanbey, Teşvikiye, Nişantaşı ve 
Maçka’nın gelmemesi gerektiğini 
vurgulayan Ünal, ‘Buralar Şişlimi-
zin görünen yüzü oysa ki Şişlimiz 
sadece buralardan ibaret değil. 
Bu semtlerimizin de sorunları var 
ancak esas sorunlar Şişlimizin 
görünmeyen arka taraflarında 
yaşanıyor’ dedi.   
“ŞİŞLİLİLER BUNU HAK ETMİYOR”

Kuştepe Mahallesi’ne hangi 
açıdan bakılırsa bakılsın sorunlarla 
karşılaşıldığını belirten Ünal, “Bu 
mahallemizde her yağmurda evleri 
su basıyor.  Evler zaten insanların 
yaşayabileceği durumda değil. 30 
metrekareden oluşan evleri bazıla-
rında mutfak ve banyo neredeyse 
içiçe.   Yayla Mahallesi’nde muh-
tarımız ve önceki muhtarlarımız 
da 40 yıldır uğraşıyorlar bir tane 
okul yaptıramadılar yani bir okulu 
olmayan mahalle. Burası İstan-
bul’un göbeği ve 2021 yılındayız. 
Şişlililer bunu hak etmiyor.” dedi. 
“AK PARTİ DE CHP DE BU İŞİ YAPA-
MADI”

Şişli’nin tamamında otopark 
ve trafik problemi yaşandığına 
dikkat çeken Ünal, “ Türkiye’nin 
o eski anlayışı bir kenara bırakıp 
bütün şehrin ihtiyaçlarını karşıla-

yacak bir imar vizyonuna ihtiyacı 
var. Parsel bazlı dönüşümlerin 
bitirilmesi, ada bazlı dönüşüm-
lerin yapılması lazım.  Ada bazlı 
dönüşümler yapılırken otopark 
ihtiyacı da karşılanmak üzere 
planlar yapılmalı. Yine dar sokak 
ve caddelerimizin planlanması 
da bu dönüşümlere dahil edilerek 
cadde ve sokaklarımız daha kulla-
nışlı hale getirilmelidir.  Böyle bir 
planlamayla muhteşem Şişli’yi o 
zaman görürüz. Bugüne kadar ma-
alesef AK Parti belediyeleri de CHP 
belediyeleri de bu işi yapamadılar. 
Demek ki bu anlayışı tamamen 
kenara atıp yeni bir vizyon ortaya 
koymak gerekiyor” ifadelerini 
kullandı.

KAVUNCU: REKABET GÜZELDİR
Ünal’dan sonra söz alan İYİ 

Parti İstanbul İl Başkanı Buğra 
Kavuncu, Sadece Şişli’de değil Tür-
kiye’nin birçok ilinde ve ilçesinde 
buna benzer toplantılar yapıldığı-
na dikkat çekti. Gerçekleştirilen 
toplantılarda yapılan fikir alışve-
rişlerinin çok önemli olduğunun 

altını çizen Kavuncu, “Biz bir ikti-
dar partisi değiliz ama yaptığımız 
her ziyaret sorumlu olan insanları 
harekete geçiriyor. Bunu gittiğim 
her yerde söylüyorum; bizi kulla-
nın. Çünkü bizim bir ilçedeki bir 
mahalledeki bir problemle alakalı 
çabamızın görülmesi ilgili kişileri 
daha hızlı hareket ettiriyor. Reka-
bet güzeldir. Bu rekabet görevini 
yapmak mecburiyetinde olan-
ların daha hassas olmasını 
beraberinde getirir. Kim 
bu rekabeti engelliyor-
sa kendi menfaatine 
çalışıyordur. Onun için 
bu mücadelenin ve 
siyasi rekabetin sağlıklı 
zeminde olması için 
hepimize büyük çaba 
düşüyor.” dedi.
“MUHTARLIK BİRİMİNİN 
YENİDEN ŞEKİLLENMESİ LAZIM”

Muhtarlarla yaptığımız görüş-
mede genel bir sıkıntı var o da şu; 
çağ değişti teknoloji değişti mahal-
lelerin nüfusu değişti ve muhtarlı-
ğın da tanımının değişmesi lazım. 
Muhtarlık kavramının yeniden 
izah edilmesi, görev tanımının 
yetki alanının yeniden belirlenme-
si lazım. Şu haliyle muhtarlığın 
eski dönemdeki fonksiyonunu 
yerine getiremediği aşikar. İs-
tanbul’un her yerinde olan ortak 
problemler var. Bir göçmen realite-
miz var. Hepimizin mahallesinde 
göçmenler var. Bunlar nerede 
yaşar, kimdir ne yapar? Bunlarını 
sadece emniyet valilik belli kurum-

lar değil mahalle bazında da takip 
edilebilecek bir hale getirilmesi 
lazım. “ dedi.
ERDEM: VATANDAŞA REFAHI 
GÖTÜRMEYİ AMAÇ EDİNEN BİR 
PARTİYİZ

İYİ Parti Genel Başkan Yardımcı-
sı Bahadır Erdem ise yaptığı konuş-
masında,  İYİ Parti’nin insanların 

yüzünü güldürme uğraşı içinde 
olduğunu belirterek “İnsan-

ların yeniden mutluluğu-
nu hissetmesi için biz 
iktidar olmak istiyoruz. 
Bizler gerçekten çok 
uzun zamandır millet 
olarak gülemez olduk. 
Aynı mahallede komşu-

lar olarak bile birbirimi-
ze yan gözle bakar olduk. 

Sistem bizi buna getiriyor. 
Değişen anayasamızdaki ikti-

dar olmak için yüzde 50+1 sağlama 
zorunluluğu bile iktidara seçimi 
kazanmak adeta bir düşman kitle 
ya da partiler göstermek ihtiyacı 
hissettiriyor. Millete huzursuzluk 
veren sistem, anayasal bakımdan 
da hukuki bakımdan da yanlış. Do-
layısıyla biz yeniden toplum olarak 
birbirimizi anlamaya dertleriyle 
yoğrulmaya ve hep beraber hareket 
ederek bu ülkenin refahını halk 
olarak paylaşmaya vatandaşa bu 
refahı götürmeyi amaç edinen bir 
partiyiz.” dedi.Heyet, konuşmala-
rın ardından muhtarların sorunları-
nı dinleyerek, talepleri not aldı. İSA 
KARAARSLAN / KENT YAŞAM

İYİ Parti İlçe Başkanı Ahmet Ünal:

Şişli’miz iyi yönetilmeyi hak ediyor
İYİ Parti Şişli İlçe 
Başkanlığı, ilçedeki 
çalışmalarını aralıksız 
sürdürüyor.  Şişli’nin 
yirmi beş mahalle 
muhtarıyla bir araya 
gelmek amacıyla İYİ 
Parti Şişli İlçe Başkan-
lığı’nın Point Hotel’de 
düzenlediği kahvaltılı 
toplantıya,  İYİ Parti 
Genel Başkan Yardım-
cısı Bahadır Erdem, İl 
Başkanı Buğra Kavun-
cu ve İYİ Parti Şişli İlçe 
Başkanı Ahmet Ünal 
katılırken, toplantıda 
ilçede yaşanan sorun-
lar dile getirildi. 
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BİR KAÇ TÜRLÜ KUŞ

Evrim 
TOK

“Parsel parsel eylemişler Dünya’yı
Bir dikili daştan gayrı ne’m kaldı?
Dost köyümden ayağımı kestiler
Bir akılsız baştan gayrı ne’m kaldı?”

 Mahzuni Şerif’in dizeleri geldi aklıma...

Bir yalan dünyanın,boşa sebeplerine küsen 
mahlûklarıyız biz. Ebe-
diyete kadar yaşayaca-
ğımızı sandığımız için.

Uzak dururuz 
,çok zamanımız var-
mış gibi. Uzaklığı ,ayrılık 
sandığımız gibi...

 Oysa uzaklığın 
kavuşmak olduğu-
nu ,kimse gerçekten 

bilmiyordu. Bilselerdi 
uzaklığın; ne yolları ,ne 
başka şehirleri, ne farklı 

ülkeleri, ne değişik zaman-
ları kastetmediğini ... Uzaklığın 

aslında içinde olduğunu ve km ‘lerin  
gerekmediğini. Yüz yüze bakarken bile uzak 

kalındığını kimse bilmiyordu. 

 Bir selam edememektir uzaklık. Dost gibi 
görünüp , düşman olmak; düşman gibi görünüp 
dost kalmaktır uzaklık. Onca sözün varken söy-
leyecek, susmaktır. 

 Anlatacak tek kelime bulamamaktır uzak-
lık. Yerden gözünü kaldırmadan ,yan yana geç-
mektir uzaklık.  Sadece insanların arasındadır 
mesafe. Varken yok olanlardır onlar. Sağken , 
kaybolanlar. Yaşayan ölülerdir. Uzak kalmak 
böyle bir şeydir işte. Bir selamlık mesafen bi-
le yoktur. Giderek uzayan yolların daha da uza-
masını umut etmek ve asla geriye dönmemektir 
uzaklık. Çünkü en yakın dalında duran en uzağa 
uçmuştur bir kere. Bilerek, isteyerek.

En kötüsü ecel de almamıştır. İnsan özgür 
iradesi ile yine kendi tercih etmiştir sırtını dağ-
lara dönmeyi. Dağın haberi olmasa bile...

 Ayrılık ölümden beter midir , demiş şair.
Beterdir. Çünkü geçen her güne ; keşke öl-

seydi dersin. 
Yaşarken ölenler için ,keşke ölseydi de Al-

lah’tan gelene sözüm yok diyebilseydim. Üç gün 
ağlayıp, kabullenseydim dersin. Yaşayana ölmüş 
gibi davranmaktır uzaklık. 

Ve devam etmiş Mahzuni Şerif;

“Yiğit geçinenler namert çıktılar
Sonra ettiğine pişman çıktılar
Eski dostlar bize düşman çıktılar
Bir kaç türlü kuştan başka ne’m kaldı?”

Beşiktaş Belediyesi, Pandemi nede-
niyle yaklaşık bir buçuk yıldır devam 
eden kısıtlamalar sonrası “Revival Kon-
serleri” düzenliyor. İlçede adeta festival 
havası estirecek olan “Revival Konser-
leri” dün itibariyle başladı. 5 Eylül’e 
kadar devam edecek olan etkinliğin ilk 
konserinde Moğollar grubu Sanatçılar 
Parkı’nda sahne aldı. Sanatçılar Parkı 
ve Barbaros Meydanı’nda gerçekleşti-
rilecek olan konserlerde müzikseverler 
açık havada eğlencenin tadını doyasıya 
çıkaracak. 
AÇILIŞI MOĞOLLAR YAPTI

28 Ağustos’ta Moğollar’ın açılışını 
yaptığı konserler kapsamında Grup Gün-
doğarken, Kardeş Türküler, Melek Mos-
so, ve Ceylan Ertem Sanatçılar Parkı’nda 
sahne alacak. 30 Ağustos Zafer Bayramı-
na özel gerçekleşecek Türk pop müziği-
nin sevilen isimlerinden Gülşen konseri 
ise Barbaros Meydanı’nda dinleyicilerle 
buluşarak, Zafer Bayramı coşkusunu 
daha da artıracak. 

“TÜM KOMŞULARIMIZI BEKLİYORUZ”
Müziğin iyileştirici gücüne vurgu 

yapan Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza 
Akpolat “Müziğin gücüyle yeniden 
canlanmak için Beşiktaş’ta sanatçılar ile 
İstanbulluları tekrar bir araya getirme-
nin heyecanını yaşıyoruz. 28 Ağustos-5 
Eylül tarihleri arasında Beşiktaş’ta bir-
çok değerli sanatçımızın sahne alacağı 
Revival Konserlerimize tüm halkımızı 
bekliyorum.” dedi.
KONSER PROGRAMI ŞU ŞEKİLDE

• 29 Ağustos - Grup Gündoğarken / 
Sanatçılar Parkı

• 30 Ağustos - Gülşen / Beşiktaş 
Barbaros Meydanı (Zafer Bayramı Özel 
Konseri)

• 1 Eylül - Kardeş Türküler / Sanatçılar 
Parkı (Dünya Barış Günü Özel Konseri)

• 4 Eylül - Melek Mosso / Sanatçılar 
Parkı

• 5 Eylül - Ceylan Ertem / Sanatçılar 
Parkı

n KENT YAŞAM

"Tarifi yok bu acının"
Maltepe Belediye Başkanı Alı 

Kılıç’ın yeğeni, Kartal’da uzun süre 
birçok okulda Müdürlük yapan 
Hüseyin Kılıç’ın oğlu Yücel Kılıç, tatil 
yaptığı Marmaris'te dalış sırasında 
vurgun yiyerek hayatını kaybetti. 
Yücel Kılıç’ın, cenazesi 25 Ağustos 
Çarşamba günü (dün) saat 10.00’da 
memleketi Tunceli ili Pülümür 
Cemevi’nde gerçekleştirilen cenaze 
töreninin ardından Kaymaztepe Köyü 
Mezarlığı’na defnedildi.

“AMCA DİYEN SESİN 
HEP KULAKLARIMDA”

Maltepe Belediye Başkanı Ali Kılıç 
sosyal medya hesabından yaptığı pay-
laşımda “Tarifi yok bu acının, izahı yok 
böyle genç yaşta göçüp gitmenin… 
Yücel’imi, amcasının kıymetlisini 
toprağa koymanın acısını yaşıyorum. 
Amca diyen sesin hep kulaklarımda. 
Seni önce Hakk’a, sonra Munzur’un 
dağlarına emanet ediyorum.” ifadele-
rine yer verdi. KENT YAŞAM

Maltepe Bele-
diye Başkanı 

Ali Kılıç'ın ye-
ğeni Yücel Kılıç 

Marmaris’te 
dalış sırasında 

vurgun yiyerek 
hayatını kay-

betti. Merhum 
Yücel Kılıç’ın 

cenazesi Tun-
celi’de toprağa 

verildi.

Revival Konserleri başladı
Beşiktaş Belediyesi, Getir ana sponsorluğunda ve +1 katkılarıyla Türkiye’nin önde gelen müzisyenlerini Revival Kon-
serleri  ile bir araya getiriyor. 5 Eylül’e kadar sürecek etkinliğin ilk konserinde Moğollar, Sanatçılar Parkı’nda sahne aldı.

Esenyurt’ta bir ilk:
Ortak akıl ortak bütçe

Esenyurt Belediyesi bir ilke imza atılarak 
sivil toplum kuruluşu yöneticileri ve mahal-
le muhtarlarıyla bir araya gelindi. Esenyurt 
Belediyesi Kültür Merkezi’nde gerçekleştirilen 
kahvaltılı toplantıda Belediye Başkanı Kemal 
Deniz Bozkurt, ilçenin bütçesini ve hizmet 
önceliklerinin birlikte belirleneceğinin vurgu-
sunu yaptı. 
BOZKURT: BASKIN GRUPLARA DEĞİL HALKA 
HİZMET ÖNEMLİ

Düzenlenen ‘Ortak Akıl Ortak Bütçe’ 
başlıklı toplantıya katılım oldukça fazlaydı. 
Toplantının içeriği hakkında bir konuşma 
yapan Belediye Başkanı Kemal Deniz Bozkurt, 
Esenyurt’ta baskın grupların veya ‘dayısı’ 
olanların değil halkın isteği ve ihtiyacına göre 
hizmet edildiğini söyledi. 
“ESENYURT’UN BİR KARIŞ SORUNSUZ KAMU 
ARAZİSİ KALMAMIŞ”

U”mudun şehri Esenyurt bütçesinde senin 
de sözün olsun” sloganıyla gerçekleşen toplan-
tıda 2022 yılına yönelik plan ve projelerini tek 
tek anlatan Bozkurt, “Esenyurt deyim yerin-
deyse her anlamda kilitlenmiş olarak bize tes-
lim edildi. Örneğin kamusal hizmet yapabile-
ceğimiz 23 farklı noktada belediyenin yeri var 
ama bunların tamamında hukuki sorun var. 
Tüm arsalar birileri tarafından ve farklı gerek-
çelerle mahkemeye verilmiş. Hangi arsaya el 
atsak önümüze bir farklı kişi veya firmanın 
mahkemesi çıkıyor. Bunlardan sadece 8’i çö-
zülebilecek düzeyde.  Ama bunu sizlere şikayet 
anlamında söylemiyorum. Başkanlık makamı 
şikayet makamı değildir. Ancak durum tespiti 

yapmam ve sizleri bilgilendirmem adına söy-
lemem gerekiyor.” dedi.
“ESENYURT U ESENYURT TA YAŞAYANLARLA 
YÖNETECEĞİZ”

Bozkurt Esenyurt’u Türkiye’nin en mut-
lu kenti yapabileceklerinin altını çizerek , 
“Vatandaşın parasını bizlerin vereceği kararla 
vatandaşa ‘Al sana bunu yaptım, senin buna 
ihtiyacın varmış.’ demekle olmuyor. Vatan-
daşın ihtiyacı neyse onu yapmak gerekiyor ki 
yapılan yatırım boşa gitmesin. Bunun içinde 
başta muhtarlarımız ve STK temsilcileri olmak 
üzere birlikte toplantılar yaparak sorun ve 
çözüm yollarını oylayarak hareket ediyoruz. 
Bundan sonra ‘Ben yaptım oldu!’ olmaya-
cak. Hizmetleri hep birlikte belirleyeceğiz ve 
dahası yapılanlara hepimiz sahip çıkacağız. 
Bu kenti istersek Türkiye'nin en mutlu kenti 
yapabiliriz, sizler ve bizler bu kentin liderleri-
yiz. Herkes kendi alanında etkin ve onay almış 
seçimle gelmiş insanlar,  dolayısıyla biz bu 
kentteki yanlışlıklardan sorumsuz değiliz.” 
dedi. 
“BARIŞIN VE DOSTLUĞUN YOUL KARŞILIKLI 
ANLAYIŞTAN GEÇER”

Barışın ve dostluğun yolunun karşılıklı an-
layıştan geçtiğinin vurgusunu yapan Bozkurt, 
“Birbirimizin sorumluluğunu taşıyalım ancak 
böyle güvende olabiliriz. Biz Amerika gibi ya 
da başka ülkeler gibi 100 yıllık geçmişi olan 
bir coğrafya değiliz. Yüzlerce kültürün süzün-
tüleri ile yaşıyoruz, bu çok değerli. Kendimize 
güvenelim ve inanalım. Bu coğrafya dünyanın 
lideridir, ben bununla her zaman övünüyo-

rum. Yüzlerce devlet kurulmuştur ve doğal 
olarak bunların kalıntıları da burada. Bunları 
özümsemeli, birbirimize kendimizi doğru an-
latmalıyız. Birbirimize baskıyla, bunu yapma-
ya çalışmayalım.  İsteyen çarşafla ister mini 
etekli gezsin. Bu bizi ilgilendirmez. Bunlarla 
uğraşmak doğru değil. Eğer bir İngiliz gelip 
burada İngilizce konuşurken, karşısında sevgi 
ile çakmak çakmak gözlerle bakıyorsak, bir 
Kürt’ün konuşmasına da tahammül edelim. 
Bir Sünni olarak söylüyorum; Alevi inancı bu 
coğrafyanın gerçeğidir. Hakikaten birbirimiz-
den öğreneceğimiz çok şeyimiz var. Yeter ki 
dinleyelim, birbirimizi yapmamız gereken 
şey budur. Esenyurt'ta da bu işi yönetirken 
birbirimize tahammül göstererek yapmalıyız. 
Bu bir görev süresidir, biz yaparız başarılı olur-
sak devam ederiz, başarısız olursak dediğim 
gibi evimize gideriz ama yaptıklarımız ya da 
yapmadıklarımızın cezasını çocuklarımız 
gençlerimiz çeker.” dedi. 
“SENDE HZ. ALİ’NİN MERHAMETİ, HZ. ÖMERİN 
ADALETİ VAR”

Toplantıda söz alan Ağrı Dernekler Baş-
kanı Şerafettin Öztürk yaptığı konuşmada 
Bozkurt’un adil ve tarafsız bir yapıya sahip 
olduğunun vurgusunu yaparak “SENDE HZ. 
ALİ’NİN MERHAMETİ, HZ. ÖMERİN ADALETİ” 
VAR . Bunun için dernek başkanları olarak 
sonuna kadar senin yanındayız.” dedi. Bu 
düşüncesiyle sözlerini tamamlayan Öztürk’ün 
söyledikleri başkan dahil salondakilerin 
tebessümüne neden oldu. n CELAL KARAALİ - 
SÜMEYRA DUĞAN/ KENT YAŞAM
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Emrah ALTUNAL
Ar-Ay Kırtasiye

Haydar FİDANBOY

Şanlı tarihimizde elde ettiğimiz sayısız
zaferleri andığımız bu günde tüm

kahramanlarımızı saygıyla anıyor herkesin 
Zafer Bayramı'nı kutluyorum.

"Mevzubahis vatansa gerisi teferruattır."
diyen ataların torunları olarak tarihi zaferlerle

dolu milletimle gurur duyuyor ve herkesin
30 Ağustos Zafer Bayramı'nı kutluyorum.

Taksi çıkmazı sürüyor
İBB 8. kez reddedildi

Yapısı 19 Şubat 2020’deki yönetmelikle de-
ğiştirilen Ulaşım Koordinasyon Merkezi (UKO-
ME), Yenikapı Dr. Kadir Topbaş Gösteri ve Sanat 
Merkezi’nde gerçekleşen toplantısında, İBB’nin 
‘taksi taşımacılığının düzenlenmesine yönelik 
1.000 adet yeni taksi’ teklifi ele alındı. 
AKSU: TEKNOLOJİYE GEÇMEDEN TAKSİ SAYISI-
NIN ARTIŞINI UYGUN GÖRMÜYORUZ

Karar öncesi konuşan İstanbul Taksiciler 
Esnaf Odası Başkanı Eyüp Aksu, trafik sorunu 
devam ettiği sürece sorunun çözülmeyeceğini 
söyledi. Var olan taksilerin çalışmasıyla ilgili 
bir sistem geliştirilmesini talep eden Aksu," Tek 
kişilik toplu ulaşım kartları 10 TL, 4 kişi 40 TL 
ama taksiye binilse 15 TL. Adaletsiz tarifelerle 
kalite düşmekte ve kısa mesafe sorunları çık-
makta. Yalvarıyoruz, diyoruz ki: Bizim bagaj so-
runumuz var. Korsan sorunumuz var. Bu konuy-
la alakalı çözüm istiyoruz. Taksi sayısının artışı 
siyasi bir malzeme oldu. İBB Başkanımız siyasi 
malzeme haline getirdi. Adalar'da elektrikli 
araç bekleyen kişi sayısı 300 kişi. Yolcu mağdur 
oluyor ama bu hiç gündeme gelmiyor ama bi-
zim taksi sayısının artışı gündeme getiriliyor." 
dedi. Aksu, şoförlere eğitim verilip denetim 
yapılmasını talep ederek, sektörün kalitesini 
artırmak için hep beraber çalışmayı önerdikleri-
ni söyledi. Belediye sözcüleri tarafından "plaka 
ağası" ve "mafya" gibi hakaretlere maruz kaldık-
larını kaydeden Aksu, "Biz esnafız. Belediye 
bizim belediyemiz, yöneticiler ise gelip geçici-
dir. Şoförler ve Otomobilciler Federasyon olarak 
teknolojiye geçmeden taksi sayısının artışını 
uygun görmüyoruz." ifadelerini kullandı.
DEMİR: “KURUMSALLAŞMA 
HİZMET KALİTESİNİ ARTIRIR”

İBB Genel Sekreter Yardımcısı Orhan Demir, 
İstanbul’a kaliteli, kontrol edilebilir bir tak-
si sistemi getirmek istediklerini belirterek, 
kurumsallaşmanın önemine dikkat çekti. 
Demir, “İstanbul’a kaliteli, kontrol edilebilir bir 
taksi sistemi getirmek istiyoruz. Bunun yolu 
da kurumsallaşmaktan geçiyor. Dünyadaki iyi 
örneklerde olduğu gibi bireysel işletmecilerin 
olduğu ülkelerde kurumsallaşma olunca taksi 
hizmeti düzeliyor.” diye konuştu.

“TAKSİLERİN TEKNOLOJİ SORUNU YOK”
İstanbul’da taksilerin yüzde 85’inde İBB’nin 

ücretsiz olarak kurduğu İTaksi aplikasyonunun 
bulunduğunu, bu nedenle taksilerin teknolo-
ji sorunun da olmadığını vurgulayan Demir, 
“İTaksi aplikasyonu tüm taksilerde zorunlu 
olarak bulanacak. Bu yöntemin İstanbul’daki 
taksilerin kalitesini yükseltecek. Aplikasyonun 
tarifelerini belirlemek için Şubat 2021’de İBB 
Meclisi’ne sunduk, ancak çoğunluk oyuyla 
reddedildi. Konuyu İBB Meclisi’ne tekrar sun-
duk. Rapor İBB Meclisi komisyonlarında 6 aydır 
bekletiliyor. Onay alındığında İTaksi uygulama-
sı; taksilerin kullandığı diğer aplikasyonların 
üzerinde güzergah ve ücret gibi verileri kontrol 
eden bir denetim mekanizması haline gelecek. 
Ama maalesef buna izin verilmiyor.” ifadelerini 
kullandı.
AKSU’NUN TAKSİSİNE FARKLI ÜCRET YAZMAK-
TAN CEZA KESİLDİĞİ ORTAYA ÇIKTI

 İBB’nin yetkisi dahilinde denetim çalışma-
larını da sürdürdüğünü aktaran Demir, Kurban 
Bayramı öncesinde İstanbul Havalimanı’nda 
çalışan 400 aracın ruhsatlarının doğru cihazı 
kullanmadıkları için geçici olarak askıya aldık-
larını hatırlattı. Aynı mesafelere farklı ücretler 
alındığına dair gelen şikayetler üzerine Sanayi 
ve Teknoloji Bakanlığı’nın denetimler yaptığını 
ve cezalar kestiğini hatırlattı. Demir, İstanbul 
Taksiciler Odası Başkanı Eyüp Aksu’ya hitaben, 
“Bunun içinde sizin taksiniz de var” dedi.
“KONUYU GÜNDEME 
GETİRMEYE DEVAM EDECEĞİZ”

Yapılan değerlendirmelerin ardından 
İBB’nin ‘taksi taşımacılığının düzenlenmesine 
yönelik 1.000 adet yeni taksi’ teklifi, 16’ya 11 oy 
oranıyla ve oy çokluğuyla 8. kez reddedildi. Oy-
lamanın ardından söz alan İBB Genel Sekreter 
Yardımcısı Orhan Demir, taksi hizmeti konu-
sundaki sıkıntı ve şikayetleri dikkate alarak; 
yeni taksi sistemini savunmaktan vazgeçmeye-
ceklerini, İstanbul için büyük ihtiyaç konuyu 
UKOME’nin gündemine getirmeye, talep ve 
şikayetlerle ilgili kamuoyunu bilgilendirmeye 
devam edeceklerini belirtti. KENT YAŞAM

İBB, İstanbul'da son yıllarda sayısı ve hizmet kalitesiyle çok eleştirilen taksi taşımacılığı konusunu, 8. kez UKOME gündemine taşıdı. 7 defa geri çev-
rilen ‘taksi taşımacılığının düzenlenmesine yönelik 1.000 yeni taksi’ talebi, UKOME’deki bakanlık temsilcilerinin oylarıyla sekizinci kez reddedildi.
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Bulunduğu ülkeye vatandaşlık bağı ile bağlı 
olmayanlara yabancı denir. Buna göre, Türkiye 
Cumhuriyeti Devleti ile vatandaşlık bağı bulun-
mayan kimseler, Türk Hukukunda yabancı olarak 
adlandırılır.

Yabancılar ile vatandaş arasında ülkeye 
giriş, ülkede sahip olunan hak ve yükümlülükler 
bakımından ciddi farklılıklar söz konusudur. Bu 
farklılıklar, yabancılar hukuku başlığı altında 
incelenir. Yabancılar hukuku günümüzde, gerek 
kanun koyucunun tercihleri gerekse uluslararası 
arenadaki değişkenler nedeni ile problemlerle dolu 
bir hukuk dalıdır.

Yabancılar Hukuku; Vatandaşlık Hukuku, 
Şirketler Hukuku, İhracat ve İthalat Hukuku, Aile 
Hukuku, Miras Hukuku, İş Hukuku, Turizm Teş-
vik Hukuku gibi pek çok hukuk dalı ile ilgili olması 
sebebiyle bir karma 
hukuk dalıdır.

Yabancıların 
özellikle aşağıdaki 
hukuki işlem ve uyuş-
mazlıklarda vatandaşı 
olmadıkları bir ülkede 
hak aramaya çalışması, 
kendileri için oldukça 
zor olacağından, ala-
nında uzman ve ortak 
dilde anlaşabildikleri 
bir avukattan hukuki 
yardım almaları kanaa-
timizce doğru olacaktır. 
Bunlar aşağıdaki şekilde 
sıralanabilir;

-Vatandaşlık başvurusu işlemle-
rinin takibi; Vatandaşlık başvurusunun reddi 
halinde uyuşmazlıkların çözümü ve iptal davaları-
nın takibi,

- Çalışma ve oturma izni başvurularının 
takibi,

- Yabancı ülke mahkemeleri tarafından verilen 
boşanma kararlarının tanınması ve tenfizi,

- Yabancı mahkeme kararları ve hakem karar-
larının tanınması ve tenfizi,

- Yabancı gerçek ve tüzel kişilerin Türkiye’de 
taraf olduğu davaların takibi ve icra işlemleri,

- Yabancıların Türkiye’de şirket kurması; dev-
let kurumları, ortakları, çalışanları ve müşterileri 
arasında gerçekleşecek sözleşmelerin düzenlenme-
si ve uyuşmazlıkların çözümü,

- Yabancı gerçek veya tüzel kişilerin Türkiye’de 
gayrimenkul alım ve satımına ilişkin işlemlerinin 
takibi,

- Yabancı gerçek veya tüzel kişilerin Türkiye’de 
gayrimenkullerin kiralanması ve ilgili işlemlerin 
takibi ve uyuşmazlıkların çözümü,

Yabancı gerçek kişilere Türkiye’deki miras hu-
kukuna ilişkin danışmanlık hizmetleri verilmesi,

Uluslararası sözleşmelerin ihtilaflı hükümleri-
nin yorumlanması.

Yukardaki tavsiye ile birlikte, bu yazı serimizde 
sizlerle her ay yabancıların karşılaştığı bir hukuki 
işlem ya da uyuşmazlık konusunu ele alacağız. Siz 
sevgili okuyucularımızın sürece dahil genel bilgile-
ri haiz olmanız adına, yazımızın faydalı olmasını 
umuyorum. (Yorumlar kısmına, paylaşılmasını 
istediğiniz hukuki işlem ve uyuşmazlıklara yönelik 
sorularınızı ya da merak ettiğiniz hukuki konu 
başlıklarını yazabilirsiniz.)

Yabancıların olası
hukuki sorunları

EDA ATEŞ 
ADIYEKE

GERÇEKLER

adiyeke.hukuk@gmail.com

Küçükçekmece Belediyesi, eğitime yerel ölçüde 
katkı sağlama ve fırsat eşitliği oluşturma hedefleri 
doğrultusunda ilçede ihtiyaç sahibi olduğu tespit 
edilen ve sosyal yardım alan ailelerin çocuklarına 
eğitim seti yardımında bulundu. Okul çantası ve kır-
tasiye setini günde 500 ihtiyaç sahibi çocukla buluş-
turan Küçükçekmece Belediyesi, okulların açılacağı 
6 Eylül tarihine kadar 5 bin çocuğa ulaşmayı hedef-
liyor. İçinde boya kalemlerinden, cetvele, silgiden 
makasa her türlü kırtasiye malzemesinin bulunduğu 
çantalar, Küçükçekmece İyilik Merkezi’nde öğrenci-
lere teslim edildi. İçi kırtasiye malzemesi dolu çanta-
larını alan çocuklar, büyük mutluluk yaşadı.  
“ÖĞRENCİLERİMİZİN VE 
AİLELERİMİZİN DE YANINDAYIZ”

Yeni eğitim öğretim yılında tüm çocuklara başa-
rılar dileyen Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal 
Çebi, “Fikri hür, vicdanı hür, irfanı hür nesiller bu 
kentin, toplumun ve ülkemizin geleceğidir. Yenilik-
çi, iletişime ve öğrenmeye açık, özgüven sahibi, sağ-
lıklı ve üretken insanlar yetiştirmenin yolunun, önce 
onlara imkân sunmaktan geçtiğinin farkındayız. 
İmkânı olmayan Küçükçekmeceli öğrencilerimizin 
ve ailelerimizin de yanındayız. Küçükçekmece Bele-
diyesi olarak eğitime sağladığımız katkıdan hiçbir 
zaman tasarruf etmedik, etmeyeceğiz. Tüm çocukla-
rımızın eğitim hakkına kavuşmasında aracı olmayı 
sürdüreceğiz.” diye konuştu. n KENT YAŞAM

11 bin kişiye aşure ikram edildi
Beylikdüzü Belediyesi her yıl 

Muharrem Ayı’nda gerçekleştirdiği 
aşure ikramı etkinliğini sürdürü-
yor. Aşure ikramı bu yıl dört farklı 
adreste gerçekleştirildi.

Beylikdüzü Belediyesi Kadın ve 
Aile Hizmetleri Müdürlüğü ile Kül-
tür İşleri Müdürlüğü tarafından, 
Muharrem Ayı nedeniyle aşure 
ikramı gerçekleştirildi. Beylikdüzü 
Fatih Sultan Mehmet Camii'n-
de gerçekleşen aşure ikramına 
Belediye Başkanı Mehmet Murat 
Çalık'ın yanı sıra; CHP Beylikdüzü 
İlçe Başkanı Turan Taşkın Özer, İyi 
Parti Beylikdüzü İlçe Başkanı Erol 
Karapınar, Beylikdüzü Belediyesi 
Meclis üyeleri ve birim müdürleri 
katılım sağladı. Çalık, Muharrem 
Ayı’nın dayanışma ve paylaşma ayı 

olduğunu vurgulayarak, “Muhar-
rem ayı dolaysıyla komşularımıza 
aşure ikram ettik. Birliğimiz, 
beraberliğimiz daim, paylaşmanın 
bereketi ve güzelliğiyle tüm komşu-
larımıza afiyet olsun.” dedi.
DÖRT FARKLI NOKTADA GERÇEK-
LEŞTİRDİ

Dayanışma ve paylaşmanın 
önemine dikkat çeken Beylikdüzü 
Belediyesi,  Kadın ve Aile Hizmetle-
ri Müdürlüğü’nün organizasyonu 
ile Cuma namazı sonrası Yakuplu 
Mahallesi Evlat Camii, Büyükşehir 
Mahallesi Fatih Sultan Mehmet Ca-
mii, Kavaklı Mahallesi Yeni Camii 
ve Gürpınar Mahallesi Cuma Pazarı 
girişinde olmak üzere 4 noktada 
toplamda 11 bin kişilik aşure dağı-
tımını gerçekleştirdi. KENT YAŞAM

Kartal’da okullar yeni eğitim-öğretim yılına hazır

Kartal'da 2021-2022 eğitim-öğretim yılı 
hazırlıkları devam ederken, Kartal Belediye-
si de ilçe genelindeki okullarda boya, tadilat, 
temizlik, asfalt ve peyzaj çalışmalarını ara-
lıksız sürdürüyor. Milli Eğitim Bakanlığı’nın 
açıkladığı takvime göre 31 Ağustos Salı günü 
itibariyle başlayacak yeni eğitim-öğretim 
dönemi öncesi çalışmalar titizlikle sürdürü-
lüyor.

Milli Eğitim Bakanlığı’nın açıkladığı 
takvime göre ilk olarak okul öncesi eğitim 
ile ilkokul 1. sınıfa başlayacak öğrenciler 
için dersler verilecek, ardından 6 Eylül 
itibariyle tüm öğrenciler için okullarda ders 
zili çalacak. Kartal Belediyesi ekipleri de bu 
kapsamda ilçe genelindeki ilkokul, ortaokul 
ve liselerin bahçelerini periyodik olarak te-
mizlik ve dezenfekte çalışmalarına hız verdi. 
Okul bahçeleri tazyikli su makinalarıyla 
yıkanarak dezefekte edildi. Okul bahçeleri-
nin düzenlemesi yapılarak asfalt döküldü. 
Okullarda yapılan peyzaj düzenlemelerinin 

yanı sıra bank, çöp kovası, basketbol potası 
ve çocuk oyun grubu gibi ihtiyaçların da 
giderilmesine destek olundu. Ayrıca Kartal 
Belediyesi tarafından okullarda gerçekleş-
tirilen dezenfekte çalışmaları, yeni eğitim 
döneminin başlamasıyla periyodik olarak 
devam edecek.
YÜKSEL: VAR GÜCÜMÜZ İLE ÇALIŞIYORUZ

İlçe genelinde çalışmaların yapıldığı 
okulları ziyaret ederek okul müdürlerinden 
ve ekiplerden bilgi alan Kartal Belediye 
Başkanı Gökhan Yüksel, "Çocuklarımız 
uzun süredir evlerinden eğitimlerini sür-
dürüyorlardı. Onlar içinde pandemi süreci 
oldukça zorlu geçti. Kartal Belediyesi olarak 
öğrencilerin okullarına gittiklerinde hijyen 
ve güvenlik açısından herhangi bir problem 
yaşamaması için çalışmalarımızı yaptık. 
Okullarımızın tüm taleplerine karşılık 
vermek için de var gücümüz ile çalışıyoruz. 
Ebeveynlerimiz çocuklarını gönül rahatlığıy-
la okullara gönderebilirler." dedi.

Küçükçekmece’de öğrencilerin yüzünü güldürecek proje
Küçükçekmece Belediyesi, yüz yüze eğitimin başlamasına sayılı günler kala ilçede eğitim gören ihtiyaç sahibi 5 bin öğrenciye kırtasiye malzemesi desteğinde bulundu.
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ZAFER BAYRAMIMIZ

Cavit Ganiç
Bakırköy Belediye Başkan Yardımcısı

Mehmet PAMUK
İNŞAAT YÜKSEK MÜHENDİSİ

İnan
GÜNEY
CHP İBB Meclis Üyesi

“Sarışın bir kurda benziyordu 
Ve mavi gözleri çakmak
çakmaktı. Yürüdü
uçurumun başına kadar, 
Eğildi, durdu.
Bıraksalar 
İnce, uzun bacakları üstünde
yaylanarak 
Ve karanlıkta akan bir yıldız gibi 
kayarak Kocatepe'den Afyon ovasına 
atlayacaktı." (N.Hikmet) 
30 Ağustos Zafer Bayramımızın 
99. yıl dönümünde, başta Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk ve silah arkadaşları 
olmak üzere tüm milli mücadele 
kahramanlarını saygıyla anıyorum.

SB HUKUK ve DANIŞMANLIK +90 532 705 05 94

Yıldıray
SARICAN

SARICAN İNŞAAT NALBURİYE ve 
YAPI MAL. SAN. ve TİC. LTD. ŞTİ.

IĞDIRLILAR SOSYAL DAY. ve KÜLTÜR 
DERNEĞİ YÖNETİM KURULU ÜYESİ
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Milliyetçi Hareket Partisi 
Arnavutköy İlçe Başkanı 

Gökhan ULUÇGökhan ULUÇ

Atatürk Mahallesi İkitelli Caddesi No: 167 Küçükçekmece / İSTANBUL
( Batı Bahat Hastanesi Yakını )        +90 212 698 12 22

GÜSİAD  - GÜMÜŞHANE SANAYİCİ VE İŞ ADAMLARI DERNEĞİ

Milletimizin kurtuluş Savaşı sürecindeki eşsiz kahramanlık
destanlarından biri olan  “Büyük Taarruzun yıldönümünde,
Başkomutan Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve büyük
ordusunun zaferini gururla kutluyoruz. 
30 Ağustos Zafer Bayramımız kutlu olsun.

Yusuf AKGÜN
İSKOBİR BAŞKANI

26 Ağustos 1071 Malazgirt
Zaferi’nin 950.yılı,26 Ağustos 1922 

Büyük Taarruz’un 99.yıl dönümünde 
Büyük Selçuklu Hükümdarı 

Alparslan, Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk ve silah arkadaşlarını,

Şehit ve Gazilerimizi minnetle ve 
şükranla anıyoruz.

Mekanları Cennet Olsun.
26 Ağustos Büyük Taaruz ve

30 Ağustos Zafer
Bayramımız Kutlu Olsun.

Saygılarımızla

Büyükçekmece’de 30 Ağustos Za-
fer Bayramı etkinlikleri kapsamında 
7-14 yaş arası çocuklar için “Zafer 
Kupası” tenis turnuvası düzenlendi. 
Büyükçekmece Belediyesi tara-
fından organize edilen turnuvaya 
8 kategoride toplamda 150 tenisçi ka-
tıldı.  Nefes kesen turnuvaya aileler 
büyük ilgi gösterdi.
MADALYA VE KATILIM BELGELERİ 
TAKDİM EDİLDİ

Covid-19 tedbirleri kapsamında 
düzenlenen tenis turnuvasının ödül 
töreninde Belediye Başkan Vekili 
Ahmet Şahin, Belediye Başkan Yar-
dımcısı Adem Yazır, Büyükçekmece 
Meclis Üyeleri Fatih Çınar, Eren 
Savaş, Murat Erçağ ve Nevzat Sezen 

dereceye giren ve katılım sağlayan 
sporculara madalya ve katılım 
belgesi takdim ettiler. Törende bir 
konuşma yapan Belediye Başkan 
Vekili Ahmet Şahin, turnuvaya ka-
tılan tüm sporcuları kutlayarak, 30 
Ağustos Zafer Bayramlarını kutladı.
İŞTE DERECEYE GİREN SPORCULAR

Tenis turnuvasında dereceye gi-
ren kız sporcular sırasıyla şu şekilde:

7-8 yaş kategorisi: 1. Dilay Kork-
maz, 2. Semiha Yücesu, 3. Miray 
Korkmaz

9-10 yaş kategorisi: 1. Duru Le-
kesiz, 2. Asya Uysal, 3. Zehra Yıldız

11-12 yaş kategorisi: 1. Elif Dev-
rim, 2. İdil Gölgeli, 3. Eda Süngü

13-14 yaş kategorisi:1. Melis 

Yılmaz, 2. Deniz Yılmaz, 3. Binnur 
Çakmak

Tenis turnuvasında dereceye 
giren erkek sporcular sırasıyla şu 
şekilde:

7-8 yaş kategorisi: 1. Yiğit Bakı-
rezer, 2. Serhan Vatansever, 3. Çınar 
Karabayır

9-10 yaş kategorisi: 1. Doruk 
Kaya, 2. Egemen Can Başar, 3. Enes 
Doğru

11-12 yaş kategorisi: 1. Barış Ak-
yıldırım, 2. Yunus Devrim, 3. Ömer 
Kaan Yücesu

13-14 yaş kategorisi: 1. Sarp 
Bolcan, 2. Kaan Demirkan, 3.Umut 
Arda Yücesu

SERKAN HORUZ / KENT YAŞAM

Zafer Tenis Turnuvası nefesleri kesti
Büyükçekmece 

Belediyesi 
tarafıdan 

30 Ağustos Zafer 
Bayramı etkinlik-

leri kapsamında 
7-14 yaş arası 

çocuklar için 
“Zafer Kupası” 

tenis turnuvası 
düzenlendi.
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30 Ağustos Zafer Bayramı coşkusunu yaşayacağımız etkinliklere
tüm komşularımızı bekliyoruz

Kellik kader değil
Şişli’de Esentepe Mahallesi’nde hizmet ve-

ren Replay Hair Sağlık Danışmanlık Hizmet-
leri İşletme Müdürü Eray Ülker ve Saç Ekimi 
Uzmanı Soner Kalmak saç ekimi hakkında 
merak edilenleri gazetemiz okuyucuları için 
anlattı.
İNSANLAR NEDEN SAÇ EKTİRMELİ?

Çeşitli sebeplerden ötürü geri dönüşü 
olmayan saç kayıpları yaşayan kişilerin 
saç ektirmesi, onların eski görü-
nümlerine kavuşmalarını veya o 
görüntüye yakın bir görünüme 
kavuşmalarını sağlayabilmek-
tedir. Saç dökülmesine bağlı 
olarak psikolojik bütünlüğü 
zarar gören kişilerin daha iyi 
hissetmesine yardımcı olabi-
lir. Kendine güvenini artırır. 
Hayata bakışını değiştirebi-
lir. Kişinin saçlı hali saçsız 
haline göre oldukça genç 
görünebilir. Genç olmakta 
insana mutluluk verebilir. Bu 
nedenle zamanında kaybettiği-
niz saçlarınızla tekrar değişiklik-
ler ile daha mutlu olabilirsiniz.
SAÇ EKİM SÜRECİ NASIL İŞLİYOR?

Hastamız operasyon için kliniğe gelir, 
operasyon için hasta hazırlanır, önlüğü giydiri-
lip tıraş odasına alınıp saç tıraşı yapılır ve ma-
saya alınır. Ekim yapılacak bölge cilt kalemi ile 
çizilir ve lokal anestezi yapılır. Daha sonra deri 
altı enjeksiyonla şişirilir. Mikro motorla işleme 
başlanır. Donör bölgeden greftler alınmaya baş-
lar alınan greftler3’lü, 2’li, 1’li olmak üzere ayrı 
ayrı solüsyonlarda bekletilir. Greft alma işlemi 
bittikten sonra kanal açma işlemi başlar. Ekim 
yapılacak bölgeye lateral slit tekniği ile kanal-
lar açılır, solüsyonda bekletilen greftler açılan 
kanallara yerleştirilir. İşlemin ortalama süreci 
4-6 saatte gerçekleşir.

OPERASYON SONRASI SÜREÇ NASIL İŞLER?
Saç ekimi ekim öncesi ve sonrasıyla 

birlikte tam olarak bir yılda tamamlanan 
bir süreçtir. Saç ekimi operasyon sonrasına, 
kızarma ve kabuklanma, kabukların dökül-
mesi ve şok dökülme süreçleri gerçekleşir. Bu 
süreçler tamamen normaldir. Ekilen saçların 
tamamının çıkması ve tedavinin başarısının 

tam olarak görünmesi bir yıl içerisinde 
olmaktadır.

SAÇ EKİMİ İÇİN EN UYGUN ZAMAN 
NEDİR?

Saç ekiminin başarılı 
geçmesi için doğru zaman-
lama oldukça önemlidir. 
Bu noktada kişide yaşanan 
saç dökülme seviyesi, saç 
ekiminin ne zaman yapılması 
gerektiği ile yakından iliş-
kilidir. Saç dökülme seviyesi 
belli bir noktaya gelmemiş 

kişilerin saç ekimi yaptırması 
doğru değildir. Bununla birlikte 

saç dökülmesi yoğun bir şekilde 
devam eden kişilerin de saç ekimi 

yaptırmaması gerekir. Saç ekimi için 
en uygun zaman saç dökülmesinin %60 

oranında tamamlandığı ve yoğun dökülme 
sürecinin sona erdiği dönemdir. Saç dökülme-
si belirli bir seviyeye gelmeden önce yapılan 
ekimlerde ikinci bir ekim gerekebilir. Bu yüzden 
ekim için yoğun dökülmenin bitmesini beklemek 
gerekir. 30’lu yaşlarda saç dökülmesi durur. 30’lu yaş-
lar saç ekimi yaptırmayı düşünenler için en uygun 
dönemdir. 30 yaşına ulaşıldığında dökülecek olan 
saçların dökülmesi tamamlanmış olur. Bu yaştan 
sonra yapılacak saç ekiminde tekrar dökülme riski 
bulunmamaktadır. Detaylı bilgi için 0539 605 37 
27 / 0212 800 56 25 numaralı telefonlardan ulaşa-
bilirsiniz. n ELİZAN FİDAN / KENT YAŞAM

Replay Hair Sağlık Danışmanlık
Hizmetleri İşletme Müdürü

Eray Ülker ve Saç Ekimi
Uzmanı Soner Kalmak

Şule A. Ersoy
İyi Parti Bahçelievler İlçe Muhasibi

ZAFER BAYRAMIMIZ

Tüm ulusumuzun 30 Ağustos Zafer
Bayramını yürekten kutluyorum. Ata'mızın 

dediği gibi bağımsızlık ve özgürlük
benim karakterimdir.

İyi ve Cesurların Hareketi

Cafer KILIÇ

• TABELA • IŞIKLI REKLAM • DIŞ CEPHE KAPLAMA  • DİJİTAL BASKI 
• MOBİLYA AHŞAP STAND  • ARAÇ KAPLAMA • AFİŞ - BRANDA 

Firmanızın ihtiyacı olan tüm reklam ve tabela işlerinizde; 
Hızlı, Kaliteli ve Uygun Fiyatlarımızla hizmetinizdeyiz.

Cennet Mahallesi Turgut Reis Caddesi No: 66  Küçükcekmece / İSTANBUL
+90 212 624 36 04        +90 532 671 74 74    cafer@favoritabela.com.tr

FAVORİ REKLAM & STAND
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